
MANISA’DAKI konut ve kira fiyatların-
daki artışı değerlendiren Manisa Esnaf ve Sanatkârlar
Odası Başkanı Bahattin Akyüz, sanayileşmeden dolayı Man-
isa’nın göç aldığını ve bu yüzden de kiralık evlerin ve konut-
ların fiyatlarının çok yüksek olduğunu söyledi. Kiralık ev
fiyatlarının ve konut fiyatlarındaki artışın sebebini, Man-

isa’nın 30 yıllık imarına bağlayan Akyüz, Manisa’nın 30
yıllık bir imarla hayatta kalmaya çalıştığını belirtti.

“EV SORUNUNUN 
KAYNAĞI İMAR”

KONUT sıkıntısı sorununu Manisa’nın çözmesi gerektiğini
hatırlatan Akyüz, “Asgari ücretle çalışan bir kişi nasıl bin
lira 2 bin lira kira versin. Bu sadece kirayla bitmiyor.
Bunun elektriği, mutfağı, çocuğu var. Çok sıkıntılı bir
durum.  Hastane sorunları çözülüyorsa bu konut sıkın-
tısının da çözülmesi gerekiyor.  Bunda geri kaldık. Manisa
köklü bir şehir. Biz, Ege’nin incisiyiz.  Tarımı, sanayisi,
üniversitesi var. Bunlarla gurur duymalıyız” dedi. 

"HASTANE SORUNUNU ÇÖZEN
BUNUDA ÇÖZMELİ”

Çiftçiye yasaklı ilaç uyarısı
MANISA Salihli İlçe Ticaret Bor-
sası Başkanı Yetiş Aksoy,
Avrupa Birliği'nde yasaklanan
bazı tarım ilaçlarının kuru üzüm

üretim sezonunda kesinlikle
kullanılmaması gerektiğini, aksi
halde çiftçinin büyük sıkıntılar
yaşayabileceğini söyledi.

Manisa’nın 30 yıllık imar sorununa yönelik açıklamalarda bulunan MESO
Başkanı Bahattin Akyüz, Manisalı yetkililere, “İmarla Konuştuğum için za-

manında üzerime çok geldiler. Manisa’da siyasette yapılmaz, ticarette. Hastane
sorununa nasıl çözüm bulunuyorsa imar sorununa da çözüm bulmalılar.” dedi.
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Manisaspor 53 yaşında
Grandmedical Manisaspo-
rumuzun 53'cü kuruluş
yıldönümünü taraftar-
larımızın da katılımıyla
coşkuyla kutladık.

ATLETIZM branşında
Manisa Büyükşehir

Belediyespor’un adını
başarıyla temsil eden

Ahmet Bayram’ı yoğun
bir yarış programı bek-

liyor. Temmuz ayı
içerisinde Bursa ve Er-

ciyes’te toplam üç yarış
koşacak olan şampiyon
atletin hedefi yine Man-

isa Büyükşehir
Belediyespor’u

başarıyla temsil etmek.

MANiSA’DA TiCARET DE 
SiYASET DE YAPILMAZ

Kavşakta
işler yolunda

MANISALI vatandaşların konforlu ve
güvenli bir şekilde ulaşımlarını sağlaya-
bilmesi adına önemli çalışmalar yürüten
Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin, Alaşe-
hir’de İzmir-Denizli karayolu üzerinde
yapımına başladığı köprülü kavşak in-
şaatında çalışmalar devam ediyor. Mod-
ern kavşakta çalışmaların sorunsuz
ilerlediğini belirterek, yapılan yatırımın
önemine dikkat çeken Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Cengiz Ergün,”
Kavşağın tamamlanmasıyla bölgede trafik
güvenliği artacak, can ve mal kayıplarının
önüne geçilecektir” dedi.

MANISA Valiliği tarafından yazılı bir açık-
lama yapılarak bu hafta sonu gerçek-
leştirilecek olan Yüksek Öğretim
Kurumları Sınavları nedeniyle ortaya çık-
abilecek olan acil kimlik kartı taleplerini
karşılamak amacıyla nüfus müdürlük-
lerinin 30 Haziran-1 Temmuz tarihlerinde
açık bulundurulacağı bildirildi. S5

Vali, imar barışını
yakından takip ediyor

MANISA Valisi Mustafa Hakan Güvençer,
“Yapı Kayıt Belgesi Verilmesine İlişkin Usul
ve Esaslar” çerçevesinde Manisa Çevre ve
Şehircilik İl Müdürlüğü zemin katında oluş-
turulan “İmar Barışı Bürosu”na giderek
çalışmaları yerinde izledi. S4

DSİ projeleri devam ediyor
MANISA’DA 22 Baraj, 6 da gölet inşatını

sürdüren DSİ 2. Genel Müdürlüğü yaz ay-
larıyla birlikte temposunu artırdı. Şantiyel-
erdeki çalışmaları yerinde inceleyen DSİ 2.
Bölge Müdürü Ali Fuat Eker, “Ne üreticinin
ne de bizim kaybedecek zamanımız yok”
dedi. Projelerin belirlenen sürede tamam-
lanmasını istedi. S4

Tamire verdi, geri alamadı
MANISA’DA oğluyla birlikte zor şartlarda

yaşayan ve belindeki sorun nedeniyle de çalışa-
madığını dile getiren 38 yaşındaki Pınar Fazlılar,
geçtiğimiz günlerde evine yıldırım düştüğünü
iddia ederek mağdur olduğunu söyledi. Yıldırım
düşmesi sonucu evde bulunan televizyon ve bil-
gisayar kasasının bozulduğunu iddia eden Fa-
zlılar, tamir ücretini ödeyemediği için eşyalarını
tamirden alamadığını belirtti. S6

Balda ihracat artırılmalı

TÜRKIYE Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel
Başkanı Şemsi Bayraktar, balda ihracatın
artırılması gerektiğini bildirerek, “Zengin
doğal kaynaklarıyla arıcılık cenneti olan, üre-
timde 115 bin tonla dünya ikinciliğini alan
Türkiye, 6 bin 500 tondan çok daha fazla bal
ihraç edebilir” dedi. S4

Hurda araç sayısında 6. il olduk

MANISA’DA hurdaya ayrılan araç sayısının
2017 yılının ilk 4 ayında 1.029 iken 2018
yılının ilk 4 ayında yüzde 14,8 artarak 1.181’e
ulaştığını açıklayan TÜİK Manisa Bölge
Müdürü Dr. Mehmet Akyol, “Manisa 2018
yılının ilk 4 ayında Türkiye’de en fazla hur-
daya ayrılan araç sayısına sahip 6., Ege Böl-
gesi illeri arasında 2. il konumundadır” dedi.
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ACİL TELEFONLAR
Acil Servis............................................................112 
Polis İmdat...........................................................155
Jandarma.............................................................156
Orman Yangını.....................................................177
Elektirik Arıza.......................................................186
Yangın..................................................................110 
Su Arıza...............................................................185 
Cenaze Hizmetleri...............................................188
Doğalgaz Acil.......................................................187
Zabıta..................................................................153
Telefon Arıza........................................................121

ULAŞIM
Gar Müdürlüğü........................231 16 96 

Manisa Seyahat......................231 03 70 

Otogar.....................................231 15 04 

Tren Garı................................234 19 15 

T.H.Y (Yoltur)..........................238 66 49 

SAĞLIK MERKEZLERİ
Celal Bayar Hastanesi.................
Moris Şinasi Çocuk Hastanesi.....
Manisa Devlet Hastanesi.............
Doğum ve Çocuk Bakım Evi........
Merkez Efendi Hastanesi.............
Sinir Hastalıkları Hastanesi..........
Ağız ve Diş Sağlığı merkezi........
Özel Sekiz Eylül Hastanesi.........
Grand Medikal Hastanesi...............
Cevahir Tıp Merkezi...................
Deva Tıp Merkezi........................
Ege Diyaliz Merkezi....................
Gediz Tıp Merkezi......................

KENT REHBERİ

KAMU KURUMLARI
Belediye.........................................................
CBÜ Rektörlük................................................
CBÜ Tıp Fakültesi...........................................
Manisa Valiliği.................................................
Tugay Komutanlığı..........................................
Cumhuriyet Başsavcılığı................................
Emniyet Müdürlüğü........................................
Defterdarlık....................................................
Milli Eğitim Müdürlüğü....................................
İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü.........................
İl Gençlik ve Spor Müdürlüğü........................

237 34 52
232 31 33
238 52 33 
231 46 11
232 74 74
231 46 24
232 17 10
238 88 23
236 27 28
232 43 73 
237 57 43
239 11 66
234 98 03

231 45 80
201 10 00 
233 19 20
231 02 73
231 46 33
236 33 20
233 26 26
231 46 43
231 46 08
231 25 41
231 46 10

Yay Ateş + Değişken (23 Kasım – 21 Aralık) 

Balık Su + Değişken  (20 Şubat – 20 Mart)

Boğa Toprak + Sabit (21 Nisan – 20 Mayıs) 

Başak Toprak + Değişken (24 Ağustos – 23 Eylül)

İkizler Hava + Değişken (21 Mayıs – 21 Haziran)

Yengeç Su + Öncü (22 Haziran – 22 Temmuz)

Oğlak Toprak + Öncü (22 Aralık – 20 Ocak)

Kova Burcu + değişim (21 Ocak - 18 Şubat)

Duygularınızın dalgalanacağı bir gün. Patronlarınız ve büyükleriniz ile ilgili duygu-
larınız derinleşebilir ve gerilim hissedebilirsiniz. Fakat kendinizi duygulara kaptır-
mak yerine aklınız ile hareket ederseniz duygularınızı denetlemeniz mümkün
olacak. Aslında ilginç gelişmeler dönemindesiniz. Sürpriz bir şekilde karşınıza çıka-
cak fırsatları iyi değerlendirin. Parasal konulardaki çalışmalarınızı yeni istekler ve
amaçlar doğrultusunda sürdürmeniz mümkün. 

Hayal gücünüzü uyandıran durumlar ortaya çıkabilir ve ideallerinizi gözden
geçirebilirsiniz. Sanatsal faaliyetler ve hayal gücü gerektiren konulara yönelik
çalışmalar yapanlar için verimli zaman... Eskiden başarılı olduğunuz konuları
hatırlayabilirsiniz veya hayallerinizi gerçekleştirmek için kuvvetli arzular duya-
bilirsiniz. Sezgileriniz sizi farklı bir zamanın gerçekliğine taşıyabilir. Aslında
gelenekler ve geçmişin derinliklerinde kalmış eski değerlere odaklan-
abilirsiniz ve çeşitli araştırmalar yapabilirsiniz.

Tuhaf sezgileriniz olabilir ve şimdiye kadar farkında olmadığınız yönlerinizi
keşfedebilirsiniz. Güzel hayaller kurabilirsiniz fakat yakınlarınız ile ilgili
endişeleriniz de olabilir. Kaygılarınızı çevrenize yansıtmaktan kaçının ve özel-
likle maddi kaygılarınızı sevdiklerinize yansıtmaktan kaçının. Sanatsal faaliyetler
ve sanatçılar ile ilişkileriniz yeni boyutlar kazanabilir. İsteklerinizi ortaya koymak
için kuvvetli arzular duyabilirsiniz fakat şimdilik kendinize saklasanız daha iyi
olacak. Yanılgılar ile fazla ilgilenmeyin ve dikkatinizi isteklerinize yöneltin. Çünkü
isteklerinizin değiştiği bir dönemdesiniz ve idealleriniz tamamen değişebilir.

Bugün karşılaştığınız olaylar bilinçaltınızı uyandırabilir ve hayal gücünüz
harekete geçebilir. Sezgilerinize güvenin ve dikkatinizi isteklerinize odak-
layın. Anneniz, eviniz ve çocukluk günlerinde yaşadığınız olayları hatır-
layabilirsiniz ve duygularınız derinleşebilir. Ancak alacağınız davetler ve
karşılaştığınız kişiler sizi harekete geçirecek. Ayrıca hareket halinde
olmak, keyfinizi yerine getirecek. Seyahat hazırlıkları yapabilirsiniz. Hem
bilinçaltı yolculuklar, hem de bilinç düzeyinde yaşadığınız olaylar istek-
lerinizin değişmesine neden olabilir. 

Güne keyifli başlayacak ve çeşitli organizasyonlar ile ilgileneceksiniz.
Sürprizler ve ilginç teklifler ile karşılaşmanız mümkün. Eski isteklerinizi
gözden geçirebilirsiniz ve eskiden çok istediğiniz her ne var ise artık is-
temediğinizi düşünebilirsiniz. Hanım arkadaş ve yakınlarınız ile ilişki-
leriniz yeni boyutlar kazanacak. Moralinizi yükselten gelişmeler ile
karşılaşabilirsiniz ve isteklerinizi gerçekleştirmek için kuvvetli arzular
duyabilirsiniz. Bugün kendinizi iyi hissedeceksiniz ve olayları daha yapıcı
ve olumlu yönde yorumlayacaksınız. 

Bugün içinizden yükselen isteklerin yaratacağı gerilim yüzünden sıkıntı duya-
bilirsiniz. Özellikle burcun ilk on günlük devresinde doğmuş olanlar, tuhaf
sezgiler ve kaygılar hissedebilir. Fakat güçlü kişiler ve gücü temsil ettiğini
düşündüğünüz kişilerin davranışlarından etkilenebilirsiniz ve duygularınız
değişebilir. Hanım arkadaş ve yakınlarınız ile ilişkileriniz, sizin istediğinizden
daha başka olabilir. Ancak hayal gücünüzü yapıcı yönde kullanmak için
gayret gösterin. İdeallerinizin değiştiği bir dönemdesiniz ve istekleriniz de
değişiyor. Duygularınızı ortaya koymak için acele etmeyin.

Beklentilerinizin gerilimini çevrenize yansıtmasanız iyi olacak. Aslında
isteklerinizi gerçekleştirmeniz mümkün. Sadece makul istekler içinde
bulunun ve kendinizi zorlamayın. Biraz daha hoşgörülü ve sakin
davranmalısınız. Özellikle sevdiğinizin ilgisi ve sıcak davranışları sizi
etkileyecek. Karşılaştığınız kişiler ve olaylar bilinçaltınızı uyandırabilir
ve çocukluk günlerinde yaşadıklarınızı hatırlayabilirsiniz. Duygularınız
dalgalanabilir. Ancak sevdiğinizin ilgisi moralinizi yükseltecek ve olay-
lara farklı açılardan bakacaksınız.

Hayal gücünüzü uyandıran durumlar olabilir ve özellikle sabahın erken
saatlerinde hayal gücü gerektiren konulara yönelik çalışmalar 
yapabilirsiniz. Yüksek idealleriniz olabilir ve isteklerinizi gerçekleştirmek
için bakış açınızı değiştirmeyi başarabilirsiniz. Hayal gücü gerektiren
konulara yönelik çalışmalar yapanlar için verimli zaman...Patronlarınızın
davranışları hayal gücünüzü uyandıracak. Ayrıca sezgilerinizin yükseldiği
bir dönemdesiniz ve içinizden yükselen sesin peşinden gidebilirsiniz.

Çok hareketli bir dönemdesiniz ve pek çok isteğiniz olabilir. Bu arada
yanılgılar ve yanıltıcı kişiler ile ilgili endişeleriniz olabilir. Yanılgılar,
kayıplar ve yanıltıcı kişilere yönelik duygulardan uzaklaşıp dikkatinizi
isteklerinize yöneltin ve kaygılarınızı yakınlarınıza yansıtmaktan
kaçının. Sürpriz gelişmeler olabilir ve dikkatinizi isteklerinize yönelte-
bilirsiniz. Bu arada hanım arkadaş ve akrabalarınız ile ilgili duygu-
larınız derinleşebilir. Karamsar bir tavır içine girmek yerine olayların
gelişmesini bekleyin. 

Duygularınızın dalgalandığı bir gün ve karşılaştığınız olaylar bilinçaltınızı
uyandıracak. Hayal gücü gerektiren konulara yönelik çalışmalar yapanlar
için verimli zaman. Ayrıca sanatsal faaliyetler ve sanatçılar ile kura-
cağınız ilişkiler sizi rahatlatabilir. Gün içinde gelişen olaylar isteklerinizin
artmasına neden olabilir ve hırs yapabilirsiniz. Duygularınızı denetleyin
ve olayları zorlamayın. Özellikle günün ilerleyen saatlerinde meydana
gelen olaylar duygularınızın derinleşmesine neden olacak. Karşılaştığınız
bazı olaylar sizi derinden etkileyebilir.

İletişim trafiğiniz çok hızlı olacak ve kararlarınızı bildirmek için kuvvetli
arzular duyacaksınız. Sempatik ve etkileyici bir biçimde isteklerinizi or-
taya koyabilirsiniz. Daha önce yapmak istediğiniz halde bir türlü
gelişmeyen işler ile ilgili yeni gelişmeler meydana gelecek ve moraliniz
yükselecek. Bugün alacağınız haberler sizi harekete geçirecek ve yeni
girişimlerde bulunmak için harekete geçeceksiniz. Daha önce çok zor
görünen konular şimdi size kolay gelecek ve sevdiklerinizin desteğini
alacaksınız. Sevdiğiniz ile aranızdaki ilişkiler yeni boyutlar kazanabilir.

Heyecanlı ve hareketli olacağınız bir gün. Çeşitli organizasyonlara katılabilir, il-
ginç kişiler ile tanışabilir ve yepyeni projeler içinde yer alabilirsiniz. Hem kişisel,
hem de aileniz ile ilgili duygularınız değişiyor. Bugün isteklerinizi gözden
geçirebilirsiniz ve duygularınızın değiştiğini anlayabilirsiniz. Ancak aceleci
davranmayacaksınız ve olayların gelişmesini bekleyeceksiniz. Eskiden
sevdiğiniz her ne var ise, değişiyor ve bu değişim sizde kaygı uyandırabilir. Ba-
banız, patron veya patronu temsil eden kişilerin etkisi ideallerinizi belirleyebilir.

Aslan Ateş + Sabit  (23 Temmuz – 23 Ağustos) 

Terazi Hava + Öncü (24 Eylül – 23 Ekim) 

Akrep Su + Sabit (24 Ekim – 22 Kasım) 

Koç Ateş + Öncü (21 Mart- 20 Nisan)

Manisa Büyükşehir Belediyesi Haziran ayı Kültür-Sanat Etkinlikleri
takvimi içerisinde, Manisalı yazarlar Orhan Haşim Elmalı ve Engin

Topuz’un hazırlamış oldukları ‘Bir Tat Edebiyat’ programı ikinci kez Kültür
Merkezi Lale Salonu’nda gerçekleştirildi.

MANISALI yazarlar Orhan
Haşim Elmalı ve Engin
Topuz’un ikinci kez
gerçekleştirdiği ‘Bir Tat
Edebiyat’ adlı müzikli
söyleşi, Manisalılar
tarafından yoğun ilgiyle
karşılandı. Kültür Merkezi
Lale Salonu’nda gerçek-
leşen programa,
Yunusemre Kaymakamı
Ahmet Erdoğdu, Manisa
Büyükşehir Belediye
Meclisi MHP Grup

Başkanvekili Mehmet
Güzgülü, Büyükşehir
Meclis Üyesi Ziya Elmalı,
Kültür ve Sosyal İşler
Dairesi Başkanı Ergün
Aksoy ve Bilgi İşlem
Dairesi Başkanı Metin
Memiş ile çok sayıda
vatandaş katıldı. Yaklaşık
1 buçuk saat süren edebi
sohbette şiirler okundu,
dinleyiciler tarafından tari-
hten şairlerin ve yazarların
hayatlarından kesitleri
seyirci büyük bir keyif ile
dinledi. Dinleyiciye güzel

dakikalar yaşatan Orhan
Haşim Elmalı ve Engin
Topuz, alkışlar eşliğinde
sohbetlerini sonlandırdı.
Program sonunda yazarlar
Orhan Haşim Elmalı ve
Engin Topuz’a,
Yunusemre Kaymakamı
Ahmet Erdoğdu ve
Büyükşehir Belediye
Meclis Üyesi Ziya Elmalı
tarafından çiçek takdim
edildi. Ardından yazarlar,
son kitaplarını okuyucu-
ları için imzaladı.
Büyükşehir Basın

Manisa’da edebiyat
akıllara kazındı

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından Sarıgöl MABEM’de eğitim gören öğrencilere yönelik ‘Sınav
Kaygısı ve Motivasyon’ semineri düzenlendi. 30 Haziran- 1 Temmuz tarihleri arasında düzenlenecek
YKS (Yükseköğretim Kurumları Sınavı) öncesi düzenlenen seminerde öğrencilerin başarıya giden

yolda izlemesi gerekenler Rehber Öğretmen tarafından ayrıntılı bir şekilde anlatıldı.
MANISA Büyükşehir Belediyesi
Eğitim Merkezleri (MABEM) her
geçen gün yükselen başarı çıtasıyla
öğrencilerin vazgeçilmez bir eğitim
kurumu haline geldi. Bu kapsamda
Manisa Büyükşehir Belediyesi
Sarıgöl Eğitim Merkezi’nde eğitim
gören öğrencilere yönelik Sarıgöl
Atatürk Gençlik Merkezi Konferans
Salonunda ‘Sınav Kaygısı ve Moti-
vasyon’ semineri düzenlendi. 30
Haziran 1 Temmuz tarihlerinde
yapılacak olan YKS (Yükseköğretim
Kurumları Sınavı) öncesi yapılan
seminerde, başarıya giden yolda
yapılması gerekenler anlatıldı. Re-
hber Öğretmen Dilek Bozkurt,

öğrencilere başarılı olmuş öğrenci-
lerin nasıl yol izlediklerini sunum

eşliğinde bilgiler aktararak anlattı.
BÜYÜKşEHIR BASIN

Öğrencilere motivasyon eğitimi



CUMHURIYET
Başsavcılığı'nca
FETÖ/PDY'nin mahrem askeri
yapılanmasına yönelik
yürütülen soruşturma kap-
samında 10 ilde eş zamanlı
operasyon düzenlendi. Adana,
Ankara, Gümüşhane, Hakkari,

Isparta, Kocaeli, Manisa,
Mardin, Ordu, Tekirdağ'da 11
muvazzaf astsubay, 1 sö-
zleşmeli er ve 1 sivil olmak
üzere toplam 13 şüpheli
hakkında verilen gözaltı kararı
üzerine polis ekipleri op-
erasyon başlattı. İHA

TÜRKIYE İstatistik Kurumu (TÜİK)
verilerine göre Türkiye’deki trafik-
ten kaydı silinerek hurdaya ayrılan
araç sayısı 2017 yılının ilk 4
ayında 31 bin 951 iken 2018
yılının ilk 4 ayında yüzde 26 ar-
tarak 40 bin 249’a ulaştığı öğre-
nildi. Ege Bölgesinde hurdaya
ayrılan araç sayısının ise 2017

yılının ilk 4 ayında 4 bin 899 iken
2018 yılının ilk 4 ayında yüzde
24,8 artarak 6 bin 112’ye ulaştığı
öğrenildi. Ege Bölgesi illeri
arasında 2018 yılının ilk 4 ayında
hurdaya ayrılan araç sayısı en
yüksek olan il 1.885 araçla İzmir
olurken en düşük il 216 araçla
Uşak oldu. Ege Bölgesinde trafik-

ten kaydı silinen araçların yüzde
62,8’ini motosiklet, yüzde 12,1’ini
otomobil, yüzde 10,9’unu kamyo-
net, yüzde 5,5’ini kamyon, yüzde
4,1’ini otobüs, yüzde 3,1’ini
minibüs, yüzde 0,8’ini traktör,
yüzde 0,4’ünü motorsuz ve yüzde
0,4’ünü özel amaçlı taşıtlar oluş-
turdu. 

MANİSA HURDAYA AYRILAN
TAŞIT SAYISINDA 6’NCI SIRADA 
Manisa’da hurdaya ayrılan araç
sayısı 2017 yılının ilk 4 ayında
1.029 iken 2018 yılının ilk 4 ayında
yüzde 14,8 artarak 1.181’e
ulaştığını açıklayan TÜİK Manisa
Bölge Müdürü Dr. Mehmet Akyol,
“Manisa 2018 yılının ilk 4 ayında
Türkiye’de en fazla hurdaya
ayrılan araç sayısına sahip 6., Ege
Bölgesi illeri arasında 2. İl konu-
mundadır. Manisa’da trafikten
kaydı silinen araçların cinsine
bakıldığında; toplam hurdaya
ayrılan araçların yüzde 69,5’ini

motosiklet, yüzde 7,8’ini otomobil,
yüzde 7,8’ini kamyonet, yüzde
5,2’sini kamyon, yüzde 5’ini oto-
büs, yüzde 3,1’ini minibüs, yüzde
1,2’sini traktör, yüzde 0,3’ünü özel
amaçlı taşıtlar ve yüzde 0,1’ini mo-
torsuz taşıtlar oluşturmaktadır”
dedi.
ALI BOZKURT

3
MANİSA EZAN SAATLERİ
İmsak  .....................
Güneş .....................  
Öğle    .....................
İkindi  ......................
Akşam.....................
Yatsı   ......................

MANİSA TİCARET BORSASI

ÜZÜM
EN AZ :
6,40 TL
EN ÇOK: 
7,10 TL

ALIŞ    :5,3362
SATIŞ  :5,3379

ALIŞ  : 4,6020
SATIŞ: 4,6031

ALIŞ   : 185,28
SATIŞ : 185,31

29 HAZİRAN 2018 CUMA

03:52
05:42
13:20
17:13
20:46
22:28
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SPOR
ERHAN KASIRGA

BASILDIĞI YER : MNS MATBAACILIK GAZETECİLİK BASIM YAYIN
DAĞITIM İHRACAT SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ
ADRES                : Güzelyurt Mh.5781 Sk. No: 18/AMANİSA 
Tel                         : 233 35 89                        
DAĞITIM : MNS Dağıtım 
Tel:0236 250 50 40

3 Aylık Abonelik : 50 TL
6 Aylık Abonelik: 75 TL
1 Yıllık Abonelik 150 TL

ZAYİ İLANI: 25 TL

İMTİYAZ SAHİBİ
KEMAL KILIÇASLAN
Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

KAMURAN TUNÇEL

SAYFA EDİTÖRÜ
NURAN ERTAŞ

ŞİKAYETLERİNİZ İÇİN; MNS DAĞITIM 0236 250 50 40

İSTİHBARAT
ALİ BOZKURT
LEYLA DOĞAN

YAYIN TÜRÜ: Yerel süreli
İDARE YERİ: 1. Anafartalar mahallesi 1612 sokak No: 7/1

Şehzadeler / MANİSA
TELEFON:           0(236) 238 01 41 
FAKS: 0 (236) 238 01 42
e-mail: info@manisagunebakis.com

manisagunebakis@gmail.com
Web:  www.manisagunebakis.com

Hurda araç sayısında 6. il olduk

Geçtiğimiz gün içinde Sarıgöl ve çevresine
yağan şiddetli yağış nedeniyle Yeniköy Ma-

hallesini, Sarıgöl’e bağlayan 35 yıllık
köprünün yıkılması üzerine Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi Yol Yapım ve Onarım Dairesi
Başkanlığı ile Sarıgöl Belediyesi Fen İşleri
Müdürlüğü bir günde yeni köprü yaparak

yolu yeniden ulaşıma açtı.

FETÖ operasyonları 
devam ediyor
FETÖ/PDY soruşturması kapsamında 10 ilde 11'i

muvazzaf astsubay olmak üzere 13 askeri person-
elin yakalanması için operasyon başlatıldı.

MANISA Köy Hizmetleri
Müdürlüğü tarafından
35 yıl önce yaptırılan
köprü son yağışta
tamamen yıkılınca ma-
halle halkı ilçe ile
ulaşımda büyük sıkıntı
yaşadı. Yağışların
bitmesinin ardından
mahalleye Manisa
Büyükşehir Belediyesi
Yol Yapım ve Onarım
Dairesi Başkanlığı
tarafından 10 adet 2x2
etabında menfez gön-
derildi. Sarıgöl
Belediyesi Fen İşleri
Müdürülüğü ve
belediyenin araçları ile
menfezler döşenerek
yeni köprü yapıldı. 
Mahalle ve ilçe merkezi

arasında yeniden
ulaşımın sağlanmaya
başladığını belirten
Sarıgöl Belediye
Başkanı Necati Selçuk,
"Geçtiğimiz günlerde
ilçe ve çevresinde şid-
detli yağışlar oldu. 35
yıl önce yaptırılan ve
Yeniköy Mahallemizi ilç-
eye bağlayan köprüyü
yeniledik" derken,
Yeniköy Muhtarı Niyazi
Akçam da, "Selin
götürdüğü köprü
Sarıgöl Belediyesinin
bir günlük çalışması ile
tekrar yapıldı. Belediye
Başkanımız Necati
Selçuk’a teşekkür ed-
erim" şeklinde konuştu.
BÜYÜKŞEHIR BASINMANISA Su ve Kanalizasyon

İdaresi (MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, il genelinde vatan-
daşların su sıkıntısı
yaşamaması için çalışmalarına
devam ediyor. İçme Suyu
Dairesi Başkanlığı, Gölmar-
mara ilçesine bağlı Hacıveliler
Mahallesi’nde mevcut sonda-
jda yaşanan su azalması son-
rasında yeni sondaj
çalışmalarını başlattı. 167 me-
tredeki delgi çalışmalarının
tamamlandığı sondaja deneme

motoru atılarak teknik per-
sonel tarafından numune alımı
gerçekleştirildi. Saniyede 2
litre su verimi sağlanan sonda-
jdan alınan numune
sonuçlarının olumlu gelmesi
durumunda mahalleye kesinti-
siz içme suyu sağlanacak.
“BAŞKANIMIZ SORUNUMUZLA
YAKINDAN İLGİLENDİ”
Gölmarmara’nın Hacıveliler
Mahalle Muhtarı Yaşar Ahmet
Yılmaz, “Mahallemizdeki mev-
cut sondajda yaşanan su azal-

masından dolayı açılan yeni
sondajdan numune alımı
gerçekleştirildi. Mahallemizin
bu sorunu ile yakından ilgile-
nen ve sorunumuzu ortadan
kaldırdığı için başta Manisa

Büyükşehir Belediye
Başkanımız Cengiz Ergün ve
MASKİ Genel Müdürümüz
Yaşar Coşkun olmak üzere
emeği geçen herkese teşekkür
ederim” dedi. MASKİ Basın

Sel yıktı Büyükşehir
hemen yaptı

MASKİ Genel Müdürlüğü, Gölmarmara ilçesine
bağlı Hacıveliler Mahallesi’ndeki yeni sondaj çalış-
malarını tamamladı. Mevcut sondajda su azalması
nedeniyle mahalle sakinlerinin yaşadığı sıkıntı,
yeni sondaj ile kısa süre içerisinde giderilecek.

Manisa’da hurdaya ayrılan araç sayısının 2017 yılının ilk 4 ayında 1.029 iken 2018 yılının
ilk 4 ayında yüzde 14,8 artarak 1.181’e ulaştığını açıklayan TÜİK Manisa Bölge Müdürü
Dr. Mehmet Akyol, “Manisa 2018 yılının ilk 4 ayında Türkiye’de en fazla hurdaya ayrılan

araç sayısına sahip 6., Ege Bölgesi illeri arasında 2. il konumundadır” dedi.

Mahalleler yeterli içme suyuna kavuşuyor

BOYUN alt kısmında sürekli şişlik
şikayeti çeken Aysima Koç, ailesi bir-
likte ilçede bulunan özel bir hasta-
nenin Kulak Burun Boğaz Kliniğine
başvurdu. KBB Uzmanı Op. Dr. Sel-
can Kesgin tarafından yapılan
muayene ve tetkiklerde minik kızın
sağ çene altı tükürük bezi kanalında
yaklaşık 4 mm çapında tükürük taşı
saptandı. Tükürük taşı, Op. Dr. Kesgin
tarafından, hastaya herhangi bir
anestezi uygulanmadan başarılı bir
şekilde çıkarıldı. KBB Uzmanı Op. Dr.
Selcan Kesgin, boyun ve çevresindeki
şişliklerin her zaman uzman muayen-
esi gerektiren durumlar olduğuna

dikkat çekerek, tükürük taşının çıkarıl-
masının ardından, Aysima Koç’un
sağlığına kavuştuğunu ve daha sonra
benzeri sorunları yaşamadığını belirtti.
Tükürük bezi taşı ile ilgili olarak Op.Dr.
Kesgin, “Tükürük bezi taşı denildiği
zaman tükürük bezlerinde ya da
kanalında oluşan ve tükürük kanalının
tıkanmasına yol açan kalsiyum kristal-
leri anlaşılır. En fazla çene altı tükürük
bezinde rastlanan bu taşlar tükürük
akışını engelleyerek ağrılı şişliklere
neden olurlar. Kimi zaman kulak önü
tükürük bezinde de bulunabilirler. Di-
laltı ve küçük tükürük bezlerinde
görülmeleri nadirdir. Çene altı tükürük
bezinde genellikle görülen taşlar daha
büyük, kulak önü tükürük bezindeki
taşlar ise daha küçük boyuttadır.
Yetişkinlerde çocuklara oranlara çok
daha fazla meydana gelir. Tükürük
bezinde taş olan hastaların en önemli
şikayeti özellikle yemek sırasında
çene altında ya da kulak ön ve alt kıs-
mında oluşan ağrılı şişliklerdir. Taşlarla
birlikte iltihap oluşan durumlarda
şişme olan bölgede ciltte kızarıklık,
ateş, komşu lenf bezlerinde büyüme
ve ağız içinde tükürük kanallarının
açılma bölgelerinden iltihaplı akıntı
gelmesi gibi şikayetlerde izlenmekte-
dir” dedi. İHA

Manisa’nın Salihli ilçesinde yaşayan ve boyun alt
kısmında sürekli şişlik şikayeti çeken 5 yaşındaki
Aysima Koç’un ağzından tükürük bezi taşı çıktı.

Ağzından tükürük bezi taşı çıktı
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MANISA Büyükşehir
Belediyesi, bünyesindeki
kadroya geçen personeller için
Garanti Bankası ile maaş anlaş-
ması imzaladı. Belediye
bünyesinde taşeron olarak
çalışırken 696 sayılı KHK ile
kadroya geçen 5 bin 500 per-
sonelin maaş ödemeleri için 8
banka ile açık ihale masasına
oturuldu. Verilen tekliflerin ardın-
dan yapılan artırımlarla en yük-
sek teklif, 4 milyon 900 bin TL ile
Garanti Bankası’nın oldu.
İmzaların atılmasının ardından
bu ücret, 5 bin 500 personele
eşit olarak dağıtıldı. Taşerondan
kadroya geçiş sürecinin tamam-
lanmasının ardından personelin
maaşlarını ödeyecek bankalarla
masaya oturduklarını belirten

BESOT A.Ş. Yönetim Kurulu
Başkanı Mehmet Güzgülü, “Per-
sonelimize bir nevi teşvik olacak
promosyonlarla ilgili 8 banka ile
masaya oturduk. Yaptığımız açık
ihale sonucunda en yüksek teklifi
veren banka ile imza atma aşa-
masına geldik. Atılan imzalar
sonucunda 26 Haziran tarihi
itibariyle 5 bin 500 personelim-
izin hesaplarına Garanti Bankası
tarafından verilen 4 milyon 900
bin TL’lik miktar, tek kuruşuna
dokunulmadan eşit olarak
yatırıldı. Büyükşehir Belediye
Başkanımız Sayın Cengiz Ergün
adına bu çalışmaların takipçisi
olduk ve personelimizin en iyi
miktarı alması için çabaladık.
Güle güle harcasınlar” dedi.
BÜYÜKŞEHIR BASIN

BAYRAKTAR, yaptığı açıkla-
mada, doğal flora ve nektar kay-
nakları bakımından çok zengin olan
Türkiye’nin arıcılıkta olağanüstü
potansiyele sahip olduğunu belirtti.
Birleşmiş Milletler Gıda ve Tarım
Örgütü (FAO) verilerine göre, dünya
genelinde üretilen 1,66 milyon ton
balın yüzde 27,1’sini Çin’in, yüzde
5,7’sini ise Türkiye’nin karşıladığını
vurguladı. Türkiye’de 2017 yılında,
84 bin işletmede 8 milyona yakın
kovanda 115 bin ton bal üretildiğini
bildiren Bayraktar, şunları kaydetti:
“Ülkemizde bal olağanüstü bir
potansiyele sahiptir. Balın geleceği
ihracata bağlıdır. Türkiye, 2017
yılında 23,4 milyon dolarlık 6 bin
500 ton bal ihraç etmiştir. Çok daha

fazla bal ihraç edilebilir. Balın yanı
sıra polen, arı sütü, propolis gibi
ürünlerin üretim ve ihracatına da
önem verilmelidir. Kovan başına bal
verimi artırılmalıdır. Çin kovan
başına 50,1 kilogram bal alırken,
bizde bu rakam 14,3 kilogramda
kalmaktadır.”

YAPILMASI GEREKENLER
Bayraktar, Türkiye’nin arıcılıktan

çok daha fazla gelir elde edebilmesi
için yapılması gerekenleri ise şöyle
sıraladı: “Arı üreticilerinin birlikler ya
da kooperatifler şeklinde gelişmiş
ülkelerdeki gibi güçlü bir şekilde
örgütlenmesi sağlanmalıdır. Özel-
likle ihracatta önem arz eden bal-
larda, arıların nektar aldığı bitkiye
göre sınıflandırılması ve belli bir

standardı yapılmalıdır. Balda kalın-
tıya neden olan hastalık ve zarar-
lılara karşı bilinçsizce ilaç kullanımı
önlenmelidir. Merdiven altı üretilen
sahte ballara yönelik denetimler
artırılmalıdır. Kaçak bal girişleri ön-
lenmelidir. Arıcılar, balın yanı sıra
yüksek katma değer sağlayan
polen, arı sütü, propolis gibi diğer
ürünleri de üretebilmesi için teşvik
edilmelidir. Arıcıların modern arıcılık
konusunda eğitilmeli, genç çiftçiler
desteklenmelidir. Bölge şartlarına
uygun ana arılar üretilerek arıcılara
dağıtılmalıdır. Organik bal üretiminin
artırılmalıdır. Kovanlarda standart-
laşma sağlanmalı, verim ve kalite
artırılmalıdır.
İPEK ŞEN

ŞEHZADELER kenti Manisa’ya her
yıl milyonlarca lira ek gelir sağlayacak
projelerin son durumunu yerinde in-
celeyen DSİ 2. Bölge Müdürü Ali Fuat
Eker’in ilk durağı Saruhanlı Gevenlik
Barajı ve Sulaması’ydı. 34 metre yük-
sekliğinde inşa edilen göletin
gövdesindeki çalışmaları denetleyen
Eker projeyi bir an evvel bitirmek iste-
diklerini belirterek “2 milyon m3 su
biriktirme hacmine sahip olacak gölet;
Saruhanlı bölgesindeki Paşaköy,
Sarıçam, Kalemli, Çaltepe, Tepecik,
Karayenice ve Halıtlı mahallelerindeki
2 bin 270 dekar verimli tarım arazisine
can suyu verecek. Projedeki eksikleri
en kısa sürede tamamlayıp; su tutmak
istiyoruz dedi. Daha sonra “Be-
lenyenice Barajı ve Sulaması” inşaat
sahasına geçen Ali Fuat Eker, proje
hakkında bilgi aldı. Sahadaki sıyırma
kazılarının tamamlandığını kaydeden
Eker “ Projede şu anda % 35 gerçek-
leşme oranına ulaştık. Yakında gövde
dolgusuna başlayacağız. Proje
hizmete girdiğinde 750.000 m3 su
biriktirecek ve 1070 dekar araziye can
suyu sağlayacak” diye konuştu. 9.050
dekar verimli tarım arazisini modern
sulama ile tanıştıracak “Sarma Barajı
ve Sulaması Projesi”nin şantiyesine

de ziyaret eden Ali Fuat Eker “Vatan-
daşlarımızın mağdur olmaması için
rölakasyon yolu öncelikli olarak
tamamlandı. Sahadaki sıyırma çalış-
maları bitti. En kısa sürede gövde
dolgu işlemine başlanılacak. Tamam-
landığında Sarma Barajı 8 mahallem-
izi basınçlı-borulu sulama ile
tanıştıracak. Hem çiftçimiz hem de
ülkemiz kazanacak” diye konuştu.
Gecen yıl yaşanan sel baskını ne-
deniyle hasar gören Maldan Göleti ve
Sulaması inşaatını da yerinde gören
Ali Fuat Eker çalışmaları denetledi.
810 dekar tarım arazisinin bu göletten
sulanacağını hatırlatan Eker; % 48
gerçekleşme fiziki oranına ulaşılan in-
şaatın hızla bitirilerek su tutulmaya
başlanmasını istedi. Son olarak da
“Yunusemre Beydeğirmeni Barajı ve
Sulaması’ şantiyesine geçen Ali Fuat
Eker; inşaat sahasını adım adım
gezdi. 2 milyon m3 su tutma hacmine
sahip olan Barajın 2750 dekar araziyi
sulayacağını kaydeden DSİ 2. Bölge
Müdürü; “  Binlerce üreticinin bizden
su beklediğinin farkındayız. Bu so-
rumluluğumuzu hiçbir zaman unut-
madan tüm projelerimizi belirlenen
sürede tamamlamaya çalışıyoruz”
diye konuştu. ALI BOZKURT

Büyükşehir çalışanlarını mutlu etti

Balda ihracat arttırılmalı

VALI Güvençer’e çalışmaları
hakkında bilgi veren Manisa Çevre ve
Şehircilik İl Müdürü Nurettin Aytekin
vatandaşların imar barışıyla ilgili her
türlü bilgi talebinin bu büroda görev
yapan personel tarafından karşı-
landığını belirterek şunları söyledi:
“18.05.2018 tarih ve 30425 sayılı
Resmi Gazetede yayımlanarak yürür-
lüğe giren 7143 sayılı Vergi ve Diğer
Bazı Alacakların Yeniden Yapılandırıl-

ması İle Bazı Kanunlarda Değişiklik
Yapılmasına İlişkin Kanun kapsamında
03/05/1985 tarihli ve 3194 sayılı İmar
Kanununa Geçici 16. madde eklen-
miştir. Geçici 16 ncı maddeye
dayanılarak hazırlanan “Yapı Kayıt Bel-
gesi Verilmesine İlişkin Usul ve
Esaslar” ise 06 Haziran 2018 tarih ve
30443 sayılı Resmi Gazetede yayımla-
narak yürürlüğe girmiştir. Bu çerçevede
Manisa Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü
Hizmet binası Zemin katında “İmar
Barışı Bürosu” oluşturulmuştur. Vatan-
daşların imar barışıyla ilgili her türlü
bilgi talebi bu büro vasıtasıyla gider-
ilmektedir. Yapı Kayıt Belgesi, yapının
kullanım amacına yöneliktir. Yapı Kayıt
Belgesi verilen yapılara, geçici olarak
su, elektrik ve doğalgaz bağlanabile-
cek. Yapı Kayıt Belgesi verilen yapılarla

ilgili alınmış yıkım kararları ile tahsil
edilemeyen idari para cezaları iptal
edilecek. Yapı ruhsatı alıp da yapı kul-
lanma izin belgesi alamamış veya yapı
ruhsatı bulunmayan yapılarda, yapı
kayıt belgesinin ve maliklerin
tamamının muvafakatinin bulunması ve
imar planında umumi hizmet alanlarına
denk gelen alanların terk edilmesi
halinde, yapı kullanma izin belgesi
aranmaksızın cins değişikliği ve kat
mülkiyeti tesis edilebilecek, Bu du-
rumda belirtilen bedelin iki katı
ödenecek.” Çevre ve Şehircilik İl
Müdürlüğü tarafından yapılan çalış-
maları yerinde inceleyen Vali Güvençer,
vatandaşların taleplerini ve görevli per-
sonelin çalışmalarını yerinde görerek
fikir alış verişinde bulundu. 

ALİ BOZKURT

Vali, imar barışını yakından takip ediyor

Manisa’da 22 Baraj, 6 da gölet inşatını sürdüren DSİ 2. Genel
Müdürlüğü yaz aylarıyla birlikte temposunu artırdı. Şantiyel-
erdeki çalışmaları yerinde inceleyen DSİ 2. Bölge Müdürü Ali
Fuat Eker, “Ne üreticinin ne de bizim kaybedecek zamanımız
yok” dedi. Projelerin belirlenen sürede tamamlanmasını istedi.

Manisa Büyükşehir Belediyesi, 696 Sayılı Kanun Hükmünde Kararname ile kadroya geçirilen taşeron personellerin banka promosy-
onlarıyla ilgili Garanti Bankası ile anlaşmaya vardı. 8 bankanın açık ihale usulü ile teklif verdiği promosyon görüşmelerinin akabinde
yapılan artırımlarla en yüksek teklifi 4 milyon 900 bin TL ile Garanti Bankası verdi. Bu ücret, 5 bin 500 personele eşit olarak dağıtıldı.

Türkiye Ziraat Odaları Birliği (TZOB) Genel Başkanı Şemsi Bayraktar, balda ihracatın artırılması
gerektiğini bildirerek, “Zengin doğal kaynaklarıyla arıcılık cenneti olan, üretimde 115 bin tonla
dünya ikinciliğini alan Türkiye, 6 bin 500 tondan çok daha fazla bal ihraç edebilir” dedi.

MANISA Büyükşehir
Belediye Meclisi Engelliler ve
Kadın Sorunları Komisyonu,
Köprübaşı ilçesinde engelli
vatandaşların ve kadınların
evlerine konuk oldu.
Komisyon Başkanı Hatice
Gözeten ve komisyon üyeleri Muhittin
Yıldız, Ramis Şiyak, Şule Uygur, Süleyman
Kahramanlar ve Naciye Gürlek, engelli
vatandaşların evlerine konuk oldu ve talep-
lerini dinledi. Sıkıntıların tespit edildiği ve
Büyükşehir Belediyesinin yapabileceği katkı
ve desteklerin belirlendiği ziyarette, engelli
ailelerine “Yanınızdayız” mesajı verildi.

ÇALIŞMALAR SÜRECEK
Engelliler ve Kadın Sorun-

ları Komisyonu başkan ve
üyeleri, Köprübaşı temasları
kapsamında Belediye
Başkanı Zafer Mergen’i de
makamında ziyaret etti. En-

gelli vatandaşların sorunlarının iletildiği zi-
yarette işbirliğiyle yapılabilecek çalışmalar
hakkında görüş alışverişinde bulunuldu. En-
gelliler ve Kadın Sorunları Komisyonu
Başkanı Hatice Gözeten, komisyon olarak
çalışmalarına devam edeceklerini ve bu
çalışmaları her ay farklı bir ilçede sürdüre-
ceklerini söyledi. BÜYÜKŞEHIR BASIN

Engelli ve kadınların yanındayız
Manisa Büyükşehir Belediye Meclisi Engelliler ve Kadın Sorunları Komisy-

onu, bu ayki çalışmasını Köprübaşı ilçesinde sürdürdü. Engelli vatan-
daşların evlerinin ziyaret edildiği, sorunlarının ve taleplerinin dinlendiği
ziyarette, engelli ailelerine ve kadınlara “Yanınızdayız” mesajı verildi.

DSİ projeleri devam ediyor

Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer, “Yapı Kayıt Belgesi Verilmesine İlişkin Usul
ve Esaslar” çerçevesinde Manisa Çevre ve Şehircilik İl Müdürlüğü zemin katında 

oluşturulan “İmar Barışı Bürosu”na giderek çalışmaları yerinde izledi.
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ŞEHIT Fethi Sekin
Gençlik Merkezinde
düzenlenen toplantıya Vali
Güvençer’in yanı sıra Vali
Yardımcısı Abdullah Etil,
Alaşehir Kaymakamı Ab-
dullah Uçgun, İl jandarma
Komutanı Tuğgeneral
Erhan can, İl Emniyet
Müdürü Fevzi Bilgiç,
Alaşehir Belediye Başkanı
Ali Uçak, İl Müftüsü Sinan
Cihan, İl Mahalli İdareler
Müdürü Polat Yılmaz, il ve
ilçe daire müdürleri ile
Alaşehirli muhtarlar katıldı.
Toplantıda konuşan Vali
Güvençer bir yıl kadar
önce yapılan toplantının
ardından yeniden bir
araya geldiklerini be-
lirterek, “Geçirdiğimiz bir
yıl içerisinde hem Man-
isa’dan, merkezden bulun-
duğum makamdan
baktığımda, hem değerli

çalışma arkadaşlarımın
bana ilettikleri, raporladık-
ları müstakil meselelerde
Ülke bütünü ve Manisa
bütünüyle beraber Alaşe-
hir’de de iyi mesafeler
aldığımızı, bazı mese-
lelerin çözüldüğünü,
bazılarının çözüm yoluna
girdiğini görüyorum, bunu
da mutlulukla ifade etmek
istiyorum. Bir önceki
toplantıda da ifade etmiş-
tim, ortada verimli olmak,
sorun çözmek, daha iyi bir
gelecek için adımlar söz
konusu olduğunda başarı
ortak. Birinci derecede
gözükmese bile vatan-
daşlarımız, hemşerilerimiz
bu başarıda birinci pay
sahibi. Sonrasında elbette
yöneticiler, kamu
hizmetkarları, yerel
otoriteler vesaire. Zor ama
gıpta edilecek bir konum-

dasınız. Bir taraftan bu
başarıda temel, asli
fonksiyon sahibi, hemşeri-
lerimizin vatan-
daşlarımızın temsilcisi
sıfatıyla pay sahibisiniz,
öte yandan birer kamu

görevlisi, birer kamu
hizmetkarı olarak hem
merkezin bulunduğunuz
mahallede temsilcisi,
kamu otoritesi, kullanıcısı,
aynı zamanda da mahal-
lelerinizin, yerelin seçilmiş

yöneticileri olarak bu
başarıda sizlerin payı çok
yüksek. Ellerinize ve
emeklerinize sağlık.
Kalan, biriken, yeni
oluşan, çözüm bekleyen,
geçen sene dile getirildiği

halde bu sene bir kez
daha dile getirilme ihtiyacı
olan konular olduğunu el-
bette biliyorum” dedi.
Konuşmasında tarımda
sulamanın önemine deği-
nen Vali Güvençer, ülke
genelindeki sulama
yatırımlarında Manisa ve
Alaşehir’in büyük pay
sahibi olduğunu ifade ed-
erek, yapılacak yeni
yatırımlar ile çok daha iyi
mesafeler alınacağını vur-
guladı.  Vali Güvençer,
Şahyar göletinin 2018 ek
yatırım programına veya
olmazsa 2019 yatırım pro-
gramına alınmasının De-
vlet Su İşleri Genel
Müdürlüğünce teklif
edildiğini müjdeledi. Daha
sonra Kaymakam Uçgun,
Alaşehir’de bir yıl
içerisinde kamu kurum ve
kuruluşları tarafından

yapılan ve yapımı devam
eden çalışmaları bir
sunum eşliğinde aktardı.
Kaymakam Uçgun’un
sunumu sonrasında söz
alan Alaşehirli muhtarlar,
geçtiğimiz yıl yapılan
toplantıda dile getirilen
sorunlarının çözümü ne-
deniyle teşekkür ederken
yeni istek, öneri ve
şikayetlerini ilettiler.
Toplantı sonrasında Vali
Güvençer ve daire müdür-
leri muhtarları tek tek
tokalaşarak uğurladılar.
Vali Güvençer ve be-
raberindekiler toplantının
ardından Alaşehir
Belediye Başkanı Ali
Uçak’ı makamında ziyaret
etti. Başkan Uçak, Vali
Güvençer’e birlikte çek-
ildikleri çerçeveli fotoğrafı
hediye etti. 

VALILIK BASIN

Vali muhtarlarla 
bir araya geldi

Manisa Valisi Mustafa Hakan Güvençer Alaşehir’de düzenlenen Muhtarlar toplantısında Alaşehirli
muhtarların istek, öneri ve şikayetlerini dinledi. Vali Güvençer, toplantı öncesi Kaymakam Abdullah

Uçgun’u, toplantı sonrası Belediye Başkanı Ali Uçak’ı makamlarında ziyaret etti.

Nüfus müdürlüğü hafta 
sonu mesai yapacak

Manisa Valiliği tarafından yazılı bir açıklama
yapılarak bu hafta sonu gerçekleştirilecek olan Yük-
sek Öğretim Kurumları Sınavları nedeniyle ortaya
çıkabilecek olan acil kimlik kartı taleplerini karşıla-
mak amacıyla nüfus müdürlüklerinin 30 Haziran-1
Temmuz tarihlerinde açık bulundurulacağı bildirildi.

MANISA Valil-
iğinden yapılan
yazılı açıklama
şöyle: “30 Hazi-
ran 2018 - 1 Tem-
muz 2018
tarihlerindeki Yüksek Öğre-
tim Kurumları Sınavları ne-
deniyle ortaya çıkabilecek
olan acil kimlik kartı talep-
lerini karşılamak amacıyla
nüfus müdürlükleri bu tar-
ihlere rastlayan hafta so-
nunda açık bulundurulacak.
Kimlik kartı müracaatlarına
ilişkin değerli kağıt bedeli
tahsilatının; Vergi Dairesi
Müdürlüklerince, anlaşmalı
bankalar ve

'https://ivd.gib.gov.tr'
internet adresi üz-
erinden yapılama-
ması halinde, değerli
kağıt bedeli tahsilatı
yapılmadan vatan-

daşların Türkiye
Cumhuriyeti Kimlik Kartı
müracaatının alınması
sağlanacak olup; başvuru
sahibi teslim alacağı Geçici
Kimlik Belgesi ile işlem-
lerini
gerçekleştirebilecek.İlk
mesai gününde değerli
kağıt bedelinin yatırılma-
ması halinde kimlik kartı
başvurusu iptal
edilecek.” LEYLA DOĞAN

Çiftçiye yasaklı 
ilaç uyarısı

Manisa Salihli İlçe Ticaret Borsası Başkanı Yetiş
Aksoy, Avrupa Birliği'nde yasaklanan bazı tarım
ilaçlarının kuru üzüm üretim sezonunda kesinlikle
kullanılmaması gerektiğini, aksi halde çiftçinin
büyük sıkıntılar yaşayabileceğini söyledi.

SALIHLI
Ticaret Bor-
sası önder-
liğinde, Salihli
Gıda Tarım ve Hay-
vancılık Müdürü Ali
Demir, Salihli Ticaret
Borsası Başkanı Yetiş
Aksoy, Salihli Ziraat
Odası Başkanı Necati
Aktürk ve Tariş
Müdürü Halil Çöygün,
son zamanlarda
bölge de yaşanan
sağanak yağışlar ve
dolu sebebi sonrası
bir araya geldi.
Toplantıda konuşan
Salihli Ticaret Borsası
Yönetim Kurulu
Başkanı Yetiş Aksoy,
“Avrupa Birliğinde de
yasaklanan Iprodione
aktif maddesi ülkem-
izde 19 Şubat 2018
tarihi itibariyle bağ ve
kayısıda, 8 Haziran
2018 tarihinde tüm

ürünlerde yasaklan-
mıştır. Propineb aktif
maddesi ise 1 Ocak
2019 tarihi itibariyle
tüm ürünlerde Gıda
Tarım ve Hayvancılık
Bakanlığınca yasak-
lanmıştır. Üreticilerim-
izi iprodione ve
propineb aktif mad-
desini içeren ilaçları
içinde bulunduğumuz
kuru üzüm üretim se-
zonunda kesinlikle
kullanmamaları
konusunda uyarmak
için bugün burada
toplanmış bulunmak-
tayız" dedi. 

2016 yılında kalıntı
sorunu nedeniyle
ihracatta sorun
yaşandığını hatırlatan
Aksoy, çiftçilerin

uyarıyı dikkate al-
mazsa yine aynı
sorunu yaşayabile-
ceklerini belirterek,
“2016 yılında
yaşanan olaylardan

ders almamızı chlor-
pyrifos ethyl aktif
maddesinin yasak-
lanmasından
dolayı kilogram fiy-
atı 6 lira olan kuru
üzümün 4 lira
civarına

düşmesinin en büyük
sebebi yasaklı olan
ilaçların kullanıl-
masıdır. Üzüm
şuanda 7 lira
civarında. Ama bu
yasaklı ilaçların kul-
lanılması halinde
2016 yılında ki akıbeti
yeniden yaşayabiliriz.
Bu durumu tekrar
yaşamamak için üreti-
cilerimizi iprodione ve
propineb aktif mad-
desini içeren ilaçları
içinde bulunduğumuz
kuru üzüm üretim se-
zonunda kesinlikle
kullanmamaları
konusunda uyarmak
için bugün burada
toplanmış bulunmak-
tayız” diye
konuştu. İHA

Almanya’da iş yapabilme anlatıldı
Manisa Ticaret ve Sanayi Odası, üyelerine yönelik bilgilendirme toplantılarına bir yenisini daha ek-

ledi. Odanın Haziran ayı etkinlik programı çerçevesinde Manisa Ticaret ve Sanayi Odası Hizmet Bi-
nası'nda Bremen Invest (Bremen Ticaret Odası Yatırım Ajansı) işbirliği ile Bremen Invest Türkiye
Direktörü Erol Tüfekçi'nin sunumuyla ‘Almanya’da İş Yapma’ bilgilendirme toplantısı düzenlendi.

MANISA Ticaret ve
Sanayi Odası Bülent Koş-
maz Hizmet Binası’nda tam

gün süren ve ücretsiz
olarak düzenlenen  toplan-
tıda, Bremen Invest Türkiye

Direktörü Erol Tüfekçi  firma
temsilcileri ile birebir
görüşmeler gerçekleştirdi.
Tüfekçi, görüşmelere
katılan firma temsilcilerine
‘Almanya’da firma nasıl ku-
rulur?, Yurt dışına açıl-
manın fayda ve avantajları
nelerdir?, İhracata olumlu
etkisi nedir?, Yurtdışı
teşviklerinden nasıl yarar-
lanılır?’ konuları hakkında
bilgilendirmede bulundu. Al-
manya’da iş yapan veya

yapmayı düşünen firmaların
temsilcilerinin büyük ilgi
gösterdiği ve bire bir
gerçekleşen görüşmelerin
oldukça faydalı olduğunu
belirten katılımcılar, böyle
bir imkanı sunduğu için
Manisa Ticaret ve Sanayi
Odası Yönetim Kuruluna ve
vermiş olduğu bilgiler için
Bremen Invest Türkiye Di-
rektörü Erol Tüfekçi’ye
teşekkür ettiler. 

LEYLA DOĞAN

Vatandaşın yardımına 
MASKİ koşuyor

MASKİ Genel Müdürlüğü, Şehzadeler Çamköy
Mahallesi’ne yıldırım düşmesi sonucu zarar
gören elektrik panosunu yenileyerek, ma-
hallede su kesintisi yaşanmasını önledi.

MANISA Su ve
Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdür-
lüğü, il genelinde
kesintisiz ve kaliteli
içme suyu temini için
çalışmalarını
sürdürüyor. Bu kapsamda
MASKİ, Şehzadeler ilçesinde yer
alan Çamköy Mahallesi’ndeki
elektrik panosunu da yeniledi.
Mahallenin içme suyu sondajına
enerji sağlayan panonun yıldırım
düşmesi sonucu arızalanması
üzerine harekete geçen Elektrik
Makine ve Malzeme İkmal
Dairesi Başkanlığı ekipleri, hızla
çalışma yaparak vatandaşların
susuz kalmasının önüne geçti.

“MAĞDURİYET YAŞAN-
MADAN SORUNUMUZ

ÇÖZÜLDÜ”
Çamköy Mahalle

Muhtarı Kadir Çelik,
“Geçtiğimiz günlerde
çok şiddetli yağış
olduğundan dolayı ma-
hallemizin elektrik

panosu yandı. MASKİ ekiplerine
haber verip, müdahale etmelerini
istedik. Arkadaşlar hemen gel-
erek panomuzu yenilediler. Her-
hangi bir su kesintisi ya da
mağduriyet yaşanmadan
sorunumuz çözüldü. Genel
olarak da MASKİ’nin çalış-
malarından memnunuz. Cengiz
Başkanımıza hizmetlerinden
ötürü teşekkür eder,
saygılarımızı sunarız” diye
konuştu.

MASKİ BASIN



29 HAZİRAN 2018 CUMA6 GÜNDEM

ALAşEHIR’IN en önemli
sorunlarından biri olan ve
ilçede trafik güvenliğini tehlik-
eye sokması nedeniyle vatan-
daşların yıllardır özlemini
çektiği modern kavşak özlemi
kısa süre içerisinde sona

eriyor. Bu kapsamda Manisa
Büyükşehir Belediyesi’nin
ilçede İzmir-Denizli karayolu
üzerinde yapımına başladığı
köprülü kavşak inşaatında
çalışmalar sorunsuz devam
ediyor. Yürütülen çalışmalar

hakkında teknik bilgi veren
Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Cengiz Ergün,” Alt
geçit köprüsündeki prekast
panel montajı devam ediyor.
Bunun yanı sıra yolda temel
ve dolgu çalışması devam

ediyor. Battı çıktı kavşağında
yağmur suyu tahliyesi ve yağ-
mur suyu drenaj hattı tamam-
landı. Kaldırım, parke taşı
çalışması ve korkuluk imalatı
da önümüzdeki günlerde
başlayacak. Bu anlamda
vatandaşlarımızın özlemle
beklediği yatırımı ilçeye
kazandırmak için heyecanla
çalışıyoruz” dedi.

‘HAYIRLI OLSUN’
Trafik güvenliğinin üst düz-

eye çıkarılması amacıyla
yapımına başlanan kavşağın
önemine de değinen Başkan
Ergün, “Vatandaşlarımızın
can ve mal güvenliğinin
sağlanması, en büyük temen-
nimiz. İlçemize değer katacak
bu önemli projenin hayırlara
vesile olmasını ve kazasız be-
lasız tamamlanmasını
temenni ediyorum”
ifadelerinde bulundu.
BÜYÜKşEHIR BASIN

MANISA Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü, il genelinde sağlıklı altyapı çalışmalarını aralık-
sız sürdürüyor. Bu kapsamda MASKİ, Turgutlu ilçesine
bağlı Ergenekon Mahallesi’nde bulunan yeni yerleşim
alanının altyapı ihtiyacını karşılamak üzere içme suyu hattı
döşeme çalışmasını tamamladı. MASKİ ekipleri tarafından
yapılan yeni hat sayesinde vatandaşlara kesintisiz ve
sağlıklı içme suyu ulaştırıldı. MASKİ İlçe Şefi Melikşah
Erzik ve Mahalle Muhtarı Arif Yaşar, çalışmaları yerinde
takip etti.

“MASKİ, HANELERİMİZE SAĞLIKLI SUYU SAĞLADI”
Ergenekon Mahalle Muhtarı Arif Yaşar, “Mahallemize

yapılan hizmetlerden dolayı çok memnunuz. MASKİ’den
talep ettiğimiz çalışmalar anında yerine getiriliyor. Ma-
hallemizin yeni yapılan yerleşim alanlarına içme suyu şe-
beke hattı döşendi. Yapılan bu hizmet sayesinde yeni
hanelerimize sağlıklı içme suyu sağlandı. Çalışmalar için
hem şahsım adına hem de mahallemizde yaşayan vatan-
daşlar adına başta Büyükşehir Belediye Başkanımız Cen-
giz Ergün olmak üzere MASKİ Genel Müdürümüz Yaşar
Coşkun’a ve emeği geçenlere çok teşekkür ederiz” dedi.

MASKI BASIN

Manisalı vatandaşların konforlu ve güvenli bir şekilde ulaşımlarını sağlayabilmesi adına önemli çalışmalar
yürüten Manisa Büyükşehir Belediyesi’nin, Alaşehir’de İzmir-Denizli karayolu üzerinde yapımına başladığı
köprülü kavşak inşaatında çalışmalar devam ediyor. Modern kavşakta çalışmaların sorunsuz ilerlediğini be-
lirterek, yapılan yatırımın önemine dikkat çeken Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Cengiz Ergün,” Kavşağın
tamamlanmasıyla bölgede trafik güvenliği artacak, can ve mal kayıplarının önüne geçilecektir” dedi.

Kavşakta işler yolunda

Tamire verdi, geri alamadı
Manisa’da oğluyla birlikte zor şartlarda yaşayan ve belindeki sorun
nedeniyle de çalışamadığını dile getiren 38 yaşındaki Pınar Fazlılar,
geçtiğimiz günlerde evine yıldırım düştüğünü iddia ederek mağdur
olduğunu söyledi. Yıldırım düşmesi sonucu evde bulunan televizyon
ve bilgisayar kasasının bozulduğunu iddia eden Fazlılar, tamir ücre-
tini ödeyemediği için eşyalarını tamirden alamadığını belirtti.

MANISA’NIN şehzadeler
ilçesine bağlı Ahmet Bedevi
Mahallesi’nde oğluyla birlikte
zor şartlarda yaşayan 38
yaşındaki Pınar Fazlılar,
geçtiğimiz günlerde evine
yıldırım düştüğünü iddia ed-
erek, evde bulunan elektrikli
ev aletlerinin zarar
gördüğünü öne sürdü.

“ÜZERİMİZDEKİ 
LAMBALAR PATLADI”

Geçen hafta Perşembe
günü meydana gelen olayı
anlatan Fazlılar, “Öğleden

sonra çok şiddetli bir yıldırım
düştü. Yıldırımın düşmesiyle
birlikte üzerimizdeki lambalar
patlamaya başladı. Biz de o
anda yemek yiyorduk.   Elek-
trikler, gidip geldi. Gelince de
ışık patladı.  Sonra evdeki ci-
hazlardan patlama sesi gelm-
eye başladı. O anda kalktık
baktık şartel atmış.  şarteli
tekrardan kaldırdık ve elek-
triklerin olmadığını, ciha-
zların çalışmadığını fark ettik.
Sadece bizim değil, Ahmet
Bedevi Mahallesi’nde 4-5

kişinin bu şekilde cihazları
zarar gördü.  Komşu-
larımızda da ayını sorun var”
dedi.

“EşİM HAPİSTE”
Evdeki bilgisayar ve tele-

vizyonu tamire verdiklerini
fakat maddi imkânsızlıklar
yüzünden tamirden
eşyalarını alamadıklarını
ifade eden Fazlılar,  “Duru-
mumuz olmadığı için tamir-
den alamıyorum.  Bana
yardım edilmesini bekliyo-
rum. Eşim cezaevinde. Be-
limden dolayı da
çalışamıyorum. Bir tane
çocuğumu 4.5 yıl önce
kazada kaybettim.  şu anda
bir tane oğlum var. Onunla
birlikte yaşıyoruz. Burada
kimsemiz yok. Yaşam mü-
cadelesi veriyoruz. Az bir
yardım alabiliyoruz devletten.
Onunla birlikte geçinmeye
çalışıyorum.  Ama bu şekilde
de olunca çok mağdur
oldum.  Zararım çok yüksek.
Bilgisayar, modem, tele-
vizyon, şofben, çamaşır mak-
inası hepsi bozuldu” diye
konuştu.

LEYLA DOĞAN

Kamyonet motosikletle 
çarpıştı 2 ölü

KAZA, saat
15.45'te Manisa'nın
Kula ilçesi Kula-
Alaşehir yolu üz-
erinde meydana
geldi. Edinilen bilgiye
göre, Alaşehir is-
tikametinden Kula is-
tikametine seyir
halinde olan Mehmet
Ö. (30) idaresindeki
45 SA 2256 plakalı
motosiklet ile Kula is-
tikametinden Alaşe-
hir istikametine yolun
sol tarafından bulu-
nan bir kuru yemiş
fabrikasına gitmek
isteyen Mazlum A.
yönetimindeki 45 K
0631 plakalı transit
ile kafa kafaya
çarpıştı. Çarpış-
manın etkisiyle de-
vrilen motosiklette
sürücü Mehmet Ö.

(30) ile motosiklette
yolcu olarak bulunan
Sergen A. (26) yara-
landı. Yaralılar, olay
yerine gelen 112 acil
servis ekiplerinin ilk
müdahalesinin ardın-
dan Kula Devlet
Hastanesine
kaldırıldı. 2 yaralı
Kula Devlet Has-
tanesinde yapılan te-
davilerin ardından
Salihli Devlet Has-
tanesine sevk edildi.
Yaralıların sağlık du-
rumunun ciddiyetini
koruduğu öğre-
nilirken, kaza ile ilgili
soruşturma
başlatıldı. İHA

Manisa'nın Kula ilçesinde açık kasa
kamyonet ile motosikletin çarpışması
sonucu meydana gelen trafik kazasında
2 kişi yaralandı.

Kaymakam
vekilleri
Vali’ye

veda etti
Manisa’daki görev sürelerini tamam-
layan Gördes Kaymakam V. Fatih
Ayaz, Köprübaşı Kaymakam V. Volkan
Hülür ve Selendi Kaymakam V. Erkut
Pamuk Manisa Valisi Mustafa Hakan
Güvençer’e veda ziyaretinde bulundu. 

KÖPRÜBAşI Kay-
makam V. Volkan Hülür,
kendilerini kabulü ne-
deniyle Vali Güvençer’e
teşekkür ederek Vali
Güvençer’in himayelerinde
görev yapmaktan büyük

bir mutluluk ve onur duy-
duğunu söyledi. Gördes
Kaymakam V. Fatih Ayaz,
Manisa’nın en güzel
ilçelerinden biri olan
Gördes’te görev yaptığını,
Gördeslilerle birlikte

hizmet etmekten çok
büyük bir keyif aldığını be-
lirtti. Selendi Kaymakam V.
Erkut Pamuk da, Se-
lendi’de görev yaptığı süre
boyunca Vali Güvençer’in
büyük desteğini
gördüğünü, Selendi’nin ve
Selendililerin ihtiyaç duy-
duğu hizmeti vermek için
gayret ettiğini, Selendi’den
güzel anılarla ayrıldığını
söyledi. Vali Güvençer de
mesleklerinin ilk yıllarında
ülkemizin tarım ve sanayi

bakımından önemli il-
lerinden birinde bulun-
malarının önemli
kazanımları olduğunu
ifade ederek bundan son-
raki görev yerlerinde
vatandaş odaklı başarılı
hizmetlerde bulunacak-
larına inandığını söyledi.
Manisa’dan ayrılacak
Gördes, Köprübaşı ve Se-
lendi Kaymakam vekilleri
yabancı dil eğitimi için
Ankara’ya gidecekler.
VALILIK BASIN

MASKİ Genel Müdürlüğü,
Turgutlu ilçesine bağlı Er-
genekon Mahallesi’ndeki
yeni yerleşim alanında içme
suyu hattı çalışması
gerçekleştirdi.

Yeni yerleşim yerlerine 
içme suyu hattı
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MANISA Esnaf ve Sanatkârlar
Odası (MESO) Başkanı Bahattin
Akyüz,  Manisa’daki 30 yıllık imar
sorununu ele aldı. Açıkla-
masında, Manisa’daki siyaseti
eleştiren Akyüz, imar sorununun
çözülmemesinin şehri olumsuz
yönde etkilediğini savundu.

“MANİSA 30 YILLIK İMARLA
YAşIYOR”

Manisa’daki konut ve kira fiyat-
larındaki artışı değerlendiren
Manisa Esnaf ve Sanatkârlar
Odası Başkanı Bahattin Akyüz,
sanayileşmeden dolayı Man-
isa’nın göç aldığını ve bu yüzden
de kiralık evlerin ve konutların
fiyatlarının çok yüksek olduğunu
söyledi. Kiralık ev fiyatlarının ve
konut fiyatlarındaki artışın sebe-
bini, Manisa’nın 30 yıllık imarına
bağlayan Akyüz, Manisa’nın 30
yıllık bir imarla hayatta kalmaya
çalıştığını belirtti.

“YÜZDE 25 YÜZDE 30 DÜşE-
CEK”

İmarla ilgili sıkıntıların
çözüldüğü takdirde bu sıkıntıların
sona ereceğini dile getiren
Akyüz, “İmar açıldığı zaman
gerek ev satış fiyatları gerekse
de kira fiyatları yüzde 25, belki
yüzde 30 düşecek. Ev fiyatlarının
ve kiralarının düşmesi için imar
olmazsa olmaz” dedi.

“ÖĞRENCİLER MANİSA’-
DAN KAÇIYOR”

Akyüz, Manisalı ev sahiplerinin
öğrenciye ve bekâr kiracılara ayrı
fiyat çektiklerini ve bu duru-
munda ev kiralarının yükselme-
sine neden olduğunu söyledi.
Ayrıca, öğrenciye ev vermeyen
ev sahipleri yüzünden öğrenci-
lerin Manisa’dan kaçtığına dikkati
çeken Akyüz, “Yatırımcı ev

sahiplerinin veya gayrimenkul
sahiplerinin durumu, öğrencileri
Manisa’dan soğutuyor.  Öğrenci,
tamam yurtta da kalsın ama
öğrenciler kendi ayaklarının üz-
erinde durmak istiyor.  Ama bu
tür mal sahipleri sayesinde de
öğrencileri İzmir’e kaçıyor. Buda
bir gerçek” diye konuştu. 

“BİLİNÇSİZ BİR BÜYÜME
OLDU”

Akyüz, Muradiye’de de çok
hızlı bir büyümenin söz konusu
olduğunu belirterek, “Kimi sokak
dar kalmış bir sürü sorun var.
Bunlar zamanın siyasileri tarafın-
dan yapılmış yanlışlıklar. Bunları
görmüyorlar mı görüyorlar. Ama
maalesef siyasi kayırmalardan
dolayı bunlar oluşabiliyor. Bunun
da önüne geçemiyorlar.  Ahbab
çavuş ilişkisiyle bu işi sürdürüyor-
lar. Ondan sonra Manisa’da ev
fiyatları ve kiraları pahalı.  Man-
isa’daki gençler, öğrenciler,
sanayideki işçiler bile İzmir’den
gidip geliyor.  Bunun sebebini hiç
araştırmıyorlar,  biliyorlar. Hiç
önlem aldıkları yok.  Bunu kim
yapacak şehrin ileri gelenleri,
siyasetçileri yapacak.  Milletvekil-
leri, belediyeler, kaynaklamalılar
yapacak.  İşte bunların planlama
üzerinden hareket etmeleri
gerekiyor.  Biz vatandaş olarak
ne yapabiliriz? Biz bir kurumun
başkanı olarak dilimizin yettiği
kadar bir şeyler söylemeye
çalışıyoruz.   Yıllardır imarla ilgili
söylemediğim söz kalmadı ama
artık ben de bıktım.  Daha hala
ne aşamaya geldi bilmiyorum.
Şu anda duyduğuma göre, son
aşaması bakanlıktaymış ”dedi.

MANİSA’YA AYIPTIR 
GÜNAHTIR”

“İmar sorununu Manisa
büyükşehir olmadan önce
çözülmeliydi” diyen Akyüz,
“Büyükşehir prosedürü biraz
daha farklı. Bire binlik planlar ilçe
belediyeleri tarafından, 5 binlik
25 binlik planlar büyükşehir
tarafından. Büyükşehir
Belediyesi bu çalışmaları yapıp 2
defa meclise götürdü fakat
meclisten onay çıkmadı. Sonra
tekrar yapmaya başladılar. Şu
aşamada da tabi Manisa
Büyükşehir statüsüne girdiği için
Manisa biraz daha çalışmalar
farklı yöne itildi. Şimdi her şeyi
hazarlarsın ama Çevre ve Şehir-
cilik Bakanlığına götürüp bunun
onaylanması bekleniyor bildiğim
kadarıyla.  Son imar şekli de her-

halde Ankara’da.  Manisa’ya,
ayıptır, günahtır. Manisa güzel
gelişen bir şehirdir, bu Manisa’ya
yakışmıyor.  Dışarıdan insanlar
buraya geldiklerinde ben utanıy-
orum insanlara fiyat söyleme-
sine. Ele alınmayacak ev
Manisa’da 250-300 bin TL”
ifadelerini kullandı. 

"HASTANE SORUNLARI
ÇÖZÜLÜYORSA BUDA

ÇÖZÜLMELİ”
Konut sıkıntısı sorununu Man-

isa’nın çözmesi gerektiğini hatır-
latan Akyüz, “Asgari ücretle
çalışan bir kişi nasıl bin lira 2 bin
lira kira versin. Bu sadece kirayla
bitmiyor. Bunun elektriği, mutfağı,
çocuğu var. Çok sıkıntılı bir
durum.  Hastane sorunları

çözülüyorsa bu konut sıkıntısının
da çözülmesi gerekiyor.  Bunda
geri kaldık. Manisa köklü bir
şehir. Biz, Ege’nin incisiyiz.
Tarımı, sanayisi, üniversitesi var.
Bunlarla gurur duymalıyız” dedi.  

“BİR ZAMANLAR 
ÜZERİME GELENLER

OLDU”
Bir zamanlar imarla konuştuğu

için üzerine çok gelindiğini ileri
süren Akyüz, “Çok üzerime
geldiler. Bunu iktidar yönü de
kabullenemiyor, muhalefet yönü
de. Dokunuyor birilerine.  Bu
kanayan yara, kimseye dokun-
masın.   Görünen bir yara bu. Ya
yarayı pansuman edeceksin ya
da kabuk tutmuş yarayı kanat-
mayacaksın.  Tam kabuk tutma
aşamasına geliyor, kaşıyorlar.
Manisa’da ticarette yapılmaz
siyasette. Manisa böyle bir Man-
isa” ifadelerine yer verdi.

“MANİSA’NIN ÖNÜNE KET
VURUYORLAR”

Manisa’nın kozmopolit bir il
olduğunu kaydeden Akyüz, “
Çünkü Manisa en çok göç alan
şehirlerden bir tanesi.  Man-
isa’nın yerlisiyim diyen insanlar
her şeyin önüne geçmeye
çalışıyor.  Ama bu da yanlış,
olmaz. O zaman biz kendi
derdimizi, sıkıntımızı anlata-
mayız.  Yani herkes kendi istediği
gibi kendi duyması gerektiği gibi
inanırsa çözüm bulmaz.  Biz
ağlamasını da gülmesini de bile-
ceğiz.   Ben bir oda başkanı
olarak bu sorunları görebiliyor-
sam bunu daha büyükler var
onlar göremiyor mu? Hepsi
görüyor. Manisa’mızın çevresi,
çehresi değişti. Ama imar soru-
nun çözülmesi gerekiyor. Eğer

senciliği benciliği ortadan
kaldırdığımız müddetçe Manisa
uçar. Sen ben olmaktan dolayı
Manisa’nın önüne set koyuyorlar.
Kimsenin Manisa’nın önüne set
koymaya hakkı yok. Belediye
başkanlarının zaten tarafsız ol-
ması lazım.  Milletvekillerimiz de
siyasi çalışmalarını gitsin
Ankara’da yapsın” dedi.

“VARLIKLARINI SATIP
YURTDIşINA YATIRIM

YAPIYOR”
Yatırım yapması için 10 yıl

önce Almanya’dan gelen
gurbetçileri dört gözleri bekledik-
lerini ifade eden Akyüz, “Şimdi
artık hiçbirisi yatırım yapmıyor.
Buradaki varlıklarını satıp yurt-
dışına yatırım yapıyor.  Buda acı
bir kayıptır. Bu imar büyükşehir
olmazdan önce geçmez miydi?
Neyi vardı? İki defa meclise
gelsin ikisinde de ret oldu.   Birisi
yapıyor birisi bozuyor.  Ama
böyle de bir politika olmaz” dedi.

“ENGEL OLMAYA 
ÇALIşIYORLAR”

Manisa’ya yapılan hizmetler
için insanların destek olmak yer-
ine daha engel olmaya çalıştığını
kaydeden Akyüz şöyle dedi: “Es-
kiden otopark sorunu vardı o
yavaş yavaş çözülüyor.  Farklı
noktalara otoparklar yapılıyor.
Fakat onların yapılmaması içinde
engel olan insanlar var.  Nasıl
engellerim, önünü kesebilirim?
diye düşünen insanlar var. Yani
bu siyasetin çatışması. Bunu
söylüyorum Manisa’da ticarette,
siyasette yapılmaz. Siyasette biri
biraz yukarı çıkarsa kafasını
koparmaya çalışıyorlar. Ticarette
de öyle.” 

LEYLA DOĞAN

Manisa’nın 30 yıllık imar sorununa yönelik açıklamalarda bulunan MESO Başkanı Bahattin Akyüz, Man-
isalı yetkililere, “İmarla Konuştuğum için zamanında üzerime çok geldiler. Manisa’da siyasette yapıl-
maz, ticarette. Hastane sorununa nasıl çözüm bulunuyorsa imar sorununa da çözüm bulmalılar.” dedi.

Öğrenciler gelecekleri için ter dökecek

YKS Temel Yeterlilik Testi
(TYT) sınavı 30 Haziran 2018
Cumartesi günü saat
10.00’da, YKS Alan Yeterlilik
Testi (AYT) sınavı 1 Temmuz
Pazar günü saat 10.00’da,
YKS Yabancı Dil Testi (YDT)
Sınavı 1 Temmuz Pazar günü
15.30’da yapılacak.  Man-
isa’da 3 sınava toplam 63 bin
965 öğrenci girecek.  162 en-
gelli öğrenci ve 151 hükümlü
de sınavda ter dökecek. Sı-
navlar il genelinde 281 bi-
nada 3 bin 799 salonda
yapılacak. 9 bin 348 kişi
görev yapacak.  Manisa
Merkez’de 90 binada 1108
salonda 61’i engelli, 58’i
hükümlü olmak üzere toplam
22 bin 838 aday, Turgutlu’da
40 binada 611 salonda 19’u
engelli olmak üzere toplam 8
bin 869 aday, Akhisar’da 42

binada 611 salonda 29’u en-
gelli, 30’u hükümlü olmak
üzere toplam 9 bin 304 aday
girecek. Salihli’de 79 binada
1019 salonda 63’ü engelli,
79’u hükümlü olmak üzere 16
bin 680 aday, Soma’da 30 bi-
nada 458 salonda 10 engelli
olmak üzere 6 bin 274 aday
sınava girecek. Birinci Otu-
rumda: 40 Türkçe ve 40
Temel Matematik sorusu
adaylara sorulacak. Bu test
sonuçları adayların temel
yeterlilik testi puanını be-
lirleyecektir. Bu test adayların
ön lisans ve lisans program-
larını tercih edebilmesi için
yüksek öğretime giriş baraj
puanlarını da belirleyecek.
Bu sene ön lisans ve lisans
programlarının tercih
edilebilmesi için geçen sene
olan baraj puanlarında bir

değişikliğe gidilmeyecektir.
Adayların bir ön lisans pro-
gramını tercih edebilmesi için
TYT Puanının en az 150 ol-
ması gerekecek. TYT’nin
puanı 150’nin altında bulunan
adaylar herhangi bir ön lisans
programını tercih edemeye-
cektir. TYT Testi 180’in üz-
erinde olan adaylar lisans
programlarını tercih edebile-
cekler. Bunun altında puan
alan adaylar lisans program-
larına tercih yapamayacaklar.
TYT Puanı 200 ve üzerinde
olan kişilerin bu puanı istedik-
leri halde bir sonraki yıl için
geçerli olacak. Geçtiğimiz yıl
200 puanı aşan kişi sayısı 1
milyon 800 bini aşkındı. Söz
konusu yeni sistemle birlikte

adayların çeşitli gerekçelerle
tercih hakkını bir sonraki yıl-
lara aktarması mümkün ola-
bilecek. İkinci oturumda Türk
Dili ve Edebiyatı -Coğrafya,
Sosyal Bilimler, Matematik ve
Fen Bilimleri olmak üzere
dört test yer alacak. Sorular
geçtiğimiz senelerde olduğu
gibi MEB Müfredatına dayalı
olacak şekilde sorulacaktır.
İkinci oturumda 40 Adet Türk
Dili ve Edebiyatı, Coğrafya,
40 Matematik, 40 Fen Bilim-
leri yer alacak. Sosyal Bilim-
ler, Coğrafya 2, Felsefe Din
Kültürü ve Ahlak Bilgisi’nden
de 40 soru yer alacak.  İkinci
oturumda toplamda 160 soru
yer alacak. ALMILA NUR
BERİLGEN

Milyonlarca öğrencinin hayallerini süsleyen üniversite sınavı  (Yükseköğretim Kurumları Sınavı) YKS için
artık kısa bir süre kaldı. Bir yılı aşkın süredir sınavlara hazırlanan öğrenciler bu sene ilk kez uygulanacak
YKS sınavı ile hayal ettikleri üniversitede eğitim alabilmek için ter dökecek. YKS hafta sonu yapılacak. 

MANİSA’DA TİCARET DE SİYASET DE YAPILMAZ

Manisa uyuşturucu ile 
mücadele ediyor
Dünya Uyuşturucu Kullanımı ve Kaçakçılığı İle Mücadele
Günü kapsamında çeşitli etkinlikler düzenleniyor.  

MANISA İl Sağlık
Müdürlüğü Halk
Sağlığı Dairesi
Başkanlığı ve Şe-
hzadeler İlçe Sağlık
Müdürlüğü tarafın-
dan 15 Temmuz Demokrasi Mey-
danı'nda stant kuruldu. Stantta
Uyuşturucu ile mücadele
konusunda vatandaşlara bilgiler
verildi. Ayrıca Karikatür Celil
Mavidemir tarafından yapılan
bağımlılık temalı resimler de mey-
danda sergilendi. Manisa Halk
Sağlığı Dairesi Başkan Yardımcısı
Tuncay Özer yaptığı açıklamada,
hem uyuşturucuyla mücadele hem
de diğer bağımlılıklarla mücadele
kapsamında farkındalık oluşturmak
amacıyla stant kurduklarını ve
resim sergisini açtıklarını ifade etti.
Bağımlılığın son yıllarda hızlı bir
şekilde artarak devam ettiğine
dikkat çeken Özer,  bunun sadece

kötü alışkanların
olmadığını,
teknolojinin de
günümüzde
bağımlılığa
dönüştüğünü vur-

guladı. Teknolojinin hayatın
vazgeçilmez bir parçası olduğunun
altını çizen Özer, “Bu nedenle
aşırıya kaçmamak üzere teknoloji-
den istifade edeceğiz ama biz istiy-
oruz ki bağımlılık noktasına
dönüşmesin. Bir süre sonra o
bağımlılıkla mücadele etmek, te-
davi etmek zorunda kalacağız”
diye konuştu. Uyuşturucu madde
bağımlısı insanların yardıma muh-
taç olduğunu kaydeden Özer, de-
vletin bu konuda her türlü tedbiri
aldığını, ALO 191 Hattından bu
konuda yardım alındığını, bütün
kurumların bu konuda her türlü
desteği vermeye hazır olduğunu
belirtti. ALMILA NUR BERİLGEN
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MANISA Kültür ve
Sosyal İsler Daire
Başkanı Ergün Aksoy ve
Sosyal Hizmetler Dairesi
Başkanı Nursel Us-
tamehmetoğlu’nun
katılımıyla gerçekleşen
açılış törenine halkın ilgisi

yoğundu. Manisa bezi
dokuma, telkari, kitre
bebek, kuyumculuk, naht,
tutkallı hamur çiçek
yapımı, resim kursu, bon-
cukla takı yapımı, ti-
tanyum, kadın ve çocuk
giyim, geleneksel el

sanatları olmak üzere 12
farklı branşta verilen
kurslarda yapılan ürünler
sergilendi ve satışa
sunuldu. Manisa
Büyükşehir Belediyesi
MASMEK (Sanat ve
Meslek Eğitimi Kursları)

kursları bünyesinde
açılan el sanatları
kurslarında; Bahri
Sarıtepe gençlik merkezi,
Sinanbey medresesi, Kır-
mızı ev eğitim merkezi ve
Hüsrevağa hamamı
merkezlerinde, 2017 ve
2018 yıllarında 16 branşta
eğitim veren 11 öğretmen
bulunmaktadır. 3 dönem
içerisinde yapılan kurslara
318 tane kursiyer katılmış
olup toplamda 1453 tane
ürün ortaya çıktı. Kitre

bebek yapımı kursiyer-
lerinden olan 70 yaşın-
daki Erdem Kutlar, “Gerek
hocalarımızla gerek kur-
siyerlerimizle aylardır
kitre bebek yapım sanatı
üzerine çalışıyoruz ve çok
verimli bir kurs dönemi
geçirdik.” dedi. Kitre
bebek kurs öğretici-
lerinden olan Zübeyde
Turan ise emeklerinin
karşılığını bulduklarını
ifade etti. 

ALMILA NUR BERİLGEN

Manisa Büyükşehir
Belediyesi MASMEK (Sanat
ve Meslek Eğitimi Kursları)
bünyesinde açılan el sanat-
ları kurslarında yapılan
eserlerin sergisinin açılışı
yapıldı ve görücüye çıktı.

KÖPRÜBAŞI Meslek
Yüksekokulu 23. Dönem
Mezuniyet Törenine
Köprübaşı Kaymakamı
Volkan Hülür, MCBÜ Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Muzaf-
fer Tepekaya, Köprübaşı
Belediye Başkan V. Ricai
Özen, İlçe Jandarma Komu-
tanı İsa Ateş, Köprübaşı
Meslek Yüksekokulu
Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Ali
Murat Ateş, Köprübaşılılar,
öğretim elemanları, mezun
öğrencilerimiz ve aileleri
katıldı. Köprübaşı Meslek
Yüksekokul Müdürü Dr. Öğr.
Üyesi Ali Murat Ateş yaptığı
konuşmada, Köprübaşı
Meslek Yüksekokulu olarak

eğitim-öğretim faaliyetlerinin
yanında Köprübaşı'nın
gelişimine katkı sağlayacak
projeler ürettiklerini ifade ed-
erek, "İki defa "Köprübaşı
Yeni Ufuklar" çalıştayı, son
olarak da "Köprübaşı
Markalaşıyor" projesi ile
Köprübaşı'nın markalaş-
ması konusunda çalışmalar
yaptık ve bundan sonra da
Köprübaşı'na akademik an-
lamda katkı sunmaya
devam edeceğiz" dedi. Dr.
Öğr. Üyesi Ateş, ''Mezun
öğrencilerimiz, birey olmayı
ve kendi yol haritalarını
çizmeyi öğrendiler. Biz
öğrencilerimizi, burada
almış oldukları eğitim sonu-

cunda çalışma hayatlarında
daha iyi yerlerde görmek is-
tiyoruz. Bu vesileyle tüm
öğrencilerimizi tebrik ediyo-
rum, gelecek meslek hayat-
larında başarılı ve
kendilerini ispat edecekleri
bir hayat diliyorum, mezu-
niyet törenine katılan tüm
misafirlere teşekkür ediyo-
rum'' diye konuştu.

"MESLEK YÜK-
SEKOKULLARI ARA ELE-
MAN YETİŞTİREN EĞİTİM
KURUMLARIDIR ANCAK
BİZ ARA ELEMAN DEĞİL

ARANAN ELEMAN
YETİŞTİRİYORUZ."

Rektör Yardımcımız Prof.
Dr. Muzaffer Tepekaya,
Manisa Celal Bayar Üniver-
sitesinin toplamda 55 bin
öğrenci mevcudu ile Ege
bölgesinin üçüncü büyük
üniversitesi olduğunu ifade
ederek, "Öncelikle bu mezu-
niyet töreninde mezun olan
öğrencilerimize ailelerine ve
hocalarımıza teşekkür ediy-

orum. Meslek yük-
sekokulları ara eleman
yetiştiren eğitim kurumlarıdır
ancak biz ara eleman değil
aranan eleman yetiştiriy-
oruz" dedi. Kaliteye öncelik
vererek intörn eğitime
geçtiklerini belirten Rektör
Yardımcısı Prof. Dr. Muzaf-
fer Tepekaya, "Amacımız
öğrencilerimizin okulda
almış olduğu eğitimlerini iş
yerinde uygulamalı eğitimle
pekiştirerek iş hayatına
hazır, donanımlı birer ela-
man olarak yetiştirmelerini
sağlamak. Sevgili gençler,
devlete ve millete karşı so-
rumluluklarımız var, gele-
ceğinize sahip çıkın. İstiklali
olmayanın istikbali olmaz,
ülkenin hangi şartlarda ku-
rulduğunu bilmemiz ve
ülkemize karşı sorumluluk-
ları yerine getirmemiz
gerekiyor" diye konuştu.
Meslek Yüksekokulu'nu bir-
incilikle bitiren Adalet Pro-
gramından İmran Aybet,

ikincilikle bitiren Harita ve
Kadastro Programından
Barış Yıldız, üçüncülükle
bitiren Harita ve Kadastro
Programından İrem İn-
cegedik' e diploma ve
plâketlerinin takdim edilmesi
ile devam eden törende,
Türkiye genelinde düzenle-
nen 'İhsan Yener Klavye
Şampiyonası'nda 'Deney-
imliler' grubunda Türkiye
dokuzuncusu olarak Manisa
Celal Bayar Üniversitesi’ni
başarıyla temsil eden Öğr.
Gör. Ekrem Yılmaz ve aynı
yarışmada Köprübaşı
Meslek Yüksekokulu’nu
başarıyla temsil eden
öğrenciler Adalet Pro-
gramından Ayşe Yıldızhan,
Büşra Gürbüz ve Özgür
Demir'e teşekkür belgeleri
takdim edildi. Mezuniyet
Töreni, 150 mezun
öğrencinin diplomalarının
verilmesinin ardından,
öğrencilerin kep atımıyla
sona erdi. CBÜ BASIN

Köprübaşı Meslek Yüksekokulu 2017-2018 Eğitim-Öğretim Yılı Mezuniyet Töreni,
Köprübaşı Meslek Yüksekokulu Yerleşkesinde gerçekleştirildi.

CBÜ 23. dönem mezunlarını uğurladı 

Makedonya’da Türkçe eğitimi alan Makedon öğrencilerden oluşan heyet Yunusemre Belediyesi’ni ziyaret etti. 
Düzenlenen programda Türkçe ilahiler ve şiirler okuyan Makedon öğrenciler, performanslarıyla hayran bıraktı.  

Hanımlar el
emeklerini
konuşturdu

NAZIM DOğAN

Bu hafta bir değişiklik yapayım. Otur,
düşün, kız, kırıl. Neden tüm ömrümüzü
gerçek bir sandalyeye oturtmaya
çalışıyoruz. Yalanlarla ayakta durdu-
ralım sadece bir süre. Bugün çok
canım sıkkın, hava da kapalı. Bizim
haziran kendisini nisan zannediyor.
Mevsim bile bir yalan bulmuş kendi-
sine, biz resmen gerçeklerle saçmalıy-
oruz. Şimdi, burada, hemen tüm
yalanlara inanalım.  Zira herkese aynı
miktar pamuk tahsis edilmiş durumda.
Haydi başlıyoruz değerli okur. Nefise
çay ver herkese...
O kadar mutlu uyandım ki sabah
sabah, anlatamam. Çünkü etrafımdaki
herkes uyuyordu. Anlatamadım! Baka-
madı hiç kimse, ne kadar mutluyum
ben. Ayak uçlarımda, en yavaş
hareketlerle, hiç kimseyi uyandırmadan
çıktım evden usulca. Kapıyı, dışarıdan
çekerken; o "tık" sesini duyuncaya
kadar bırakmadım topuzu. Değil bir
kimseyi uyandırmak, o kadar naif ve
yavaş çektim ki; kapatırken uykum
geldi resmen. Allahım! Hiç bu kadar iyi
uyumamıştım. Gece hiç park yeri
sorunu yaşamamış, kapımın önüne
bırakmıştım ya arabamı. Apartman
kapısından çıkar çıkmaz beni karşıladı.
Anahtarın üzerindeki küçük iki yuvar-
laktan kilidi açacak olanına biraz da
büyük olanına bastım. Kilit sesini, beş
altı adım önden duydum. -Ulen hayal
kurarken bile hırsıza karşı önlem
almışız.-
İşe geldiğimde patron ve bizimkiler
boynuma sarıldı. Çayım daha ben
gitmeden söylenmiş. Hatta zamanlama
öyle iyi ayarlanmış ki, soğumamış bile.
Şekerleri atılmış, karıştırılmış, içecek-
lermiş bir de benim yerime ama abart-
mamışlar. Allah'tan. Öyle bir sevgi seli.
Bugün sana hiç iş yok hepsini biz ya-
pacağız sen yeter ki öyle sevimli se-
vimli otur diyor hepsinin göz bebeği.
Çok da mutlulular ayrıca. Hiç bir yerde
deve yok alayı panda. Maaşıma zam
yapılmış, banka kredi kartı borçlarımı
silmiş, trafik cezası tedavülden kalk-
mış, dilencilik bitmiş, -hatta ara ara
masama para koyuyorlar o derece-
patates tekrar elli kuruş, soğan beleş.
Kötü olan hiç bir şey yok. Hiç gitmek
istemediğimiz bir yere hiç gitmedik ki
biz. Gülümsemek istemediğimiz
herkese küfür ettik.
Topum hiç patlamamış, ortalıkta on-
larca top var. Hangisine vuracağıma
şaşırmış durumdayım. En sevdiğim
krampon ayağımda. Hangisine vursam
doksana gidiyor. Büyüyünce futbolcu
mu olsam? Şimdiden sevmeye
başladım bu geyiği. Müslüm Babanın
sesi gittikçe kısılıyor. Bunu ara ara
tekrarlayalım.
Çerçeve bomboş içerisinde hiç bir şey
yok. Hiç kimseyi artık camın arkasın-
dan sevmek zorunda değilim. Eski
sevgililerimizin tamamı eskimemiş olsa
ya mesela. Hepsi, her sevdiğimiz ayrı
özellikleriyle karşımızda. Ellerimizde
ter ortak.  Masanın bir karış arkasında
alayı oturuyor. Yuh! o ne kalabalık
öyle.
Hayal kurmak için yaşlandığını düşü-
nen değerli okur. Bir süre eğlenme
hatta delirmeme çabasının sonuna
geldik. Herkes hayal ettiğini yaşasın
ben de çok isterim ama... Ama işte...
Ne yeşilin tonunu seçebiliyorsun hay-
atta, ne maviyi avuçluyorsun. Martı yok
Manisa'da. Bu yüzden fazla şair de
yok. Enflasyon da var burada, defor-
masyonda. Siz bunların arasında hay-
atta kalıyorsunuz ve hayal kurmaya
vaktiniz kalmıyor. Kısa süreli hayaller
yerine uzun süreli hayatlar kuruluyor
efendim.
Görüşeceğiz.

Nazım'ın Kalemi

nzm_dgn@hotmail.com

Makedon öğrencileri konuk ettiler 
MAKEDONYA’DA

bulunan Abdülhakim
Hikmet Doğan Eğitim
Kültür Merkezi’nde
eğitim alan Makedon
öğrencilerden oluşan
heyet Yunusemre
Belediyesi’ne ziyarette bulundu.
Yunusemre Belediyesi Meclis Sa-
lonu’nda gerçekleştirilen programda
Makedon öğrenciler, Türkçe şiir okudu
ve ilahiler söyledi. Toplantıya Yunusemre
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi,
Başkan Yardımcısı Ramis Şiyak, İzmir
Katip Çelebi Üniversitesi Öğretim Üyesi
Yrd. Doç. Dr. Ünal Şenel, Yunusemre
Belediyesi Strateji Geliştirme Müdürü
Orhan Güzel ile Makedonya’dan gelen

öğrenciler ve öğret-
menler katıldı. Pro-
gramda Türkçe
ilahi ve şiirler
okuyan Makedon
öğrenciler perfor-
manslarıyla kendi-

lerine hayran bıraktı.
“ALLAH RECEP TAYYİP ER-

DOĞAN’I BAŞIMIZDAN EKSİK
ETMESİN”

Programda konuşan Makedonya’dan
gelen Kimya Öğretmeni Sevdiye Selim
Türkiye’yi ana vatanları gibi hissettiklerini
belirterek duygularını şu sözlerle ifade
etti: “Çocuklarımız ve kendi şahsım
adıma bizleri ağırladığınız için çok
teşekkür ederim.  Türkçeyi unutmuş böl-

gelerden çocukları alıp kendi ana dilin-
den Abdülhakim Hikmet Doğan Eğitim
Kültür Merkezi’ne gelerek eğitim alan
öğrencilerimiz ile Türkiye’ye bir gezi yap-
tık ve çocuklarımıza Türkiye’yi gezdirdik.
Biz burada ana vatanımızdayız. Biz
Makedonya’da arkamızda Türkiye
Cumhuriyeti varken çok mutluyuz. Allah
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Er-
doğan’ı başımızdan eksik etmesin.”
Manisa’nın göçmen nüfus bakımından
zengin olduğunu aktaran Belediye
Başkan Yardımcısı Ramis Şiyak da
belediye olarak kendilerini ağırlamaktan
mutluluk duyduklarını aktardı.

“GENÇLERİMİZE TARİH BİLİNCİNİ
AKTARMAMIZ GEREKİYOR”

Türkçe şiir ve ilahileri dinlerken duy-

gusal anlar yaşayan Yunusemre
Belediye Başkanı Dr. Mehmet Çerçi de
Türk örf ve adetlerinin gelecek nesillere
aktarılmasının önemine dikkat çekti.
Başkan Çerçi, burada yaptığı konuş-
mada, “Tarih boyunca bizim milletimizin
imtihanı zor olmuş. Tarihi iyi okumak ve
gelecek nesillerimize aktarmak
lazım.  Gelecek nesiller adına bizler
Balkanlar’a kendimizi adadık. Özellikle
son 16 yıldır Cumhurbaşkanımız Recep
Tayyip Erdoğan’ın öncülüğünde Balkan-
larda ve bölge coğrafyasında çok güzel
adımlar atıldı. Gelecek bu coğrafyada
yükselecektir” şeklinde konuştu. Başkan
Çerçi, program sonunda günün anısına
öğrencilere çeşitli hediyeler verdi.
YUNUSEMRE BASIN
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OP. DR. ADNAN İPÇIOğLU,
gözlükten lense geçmek isteyen-
ler ve lens kullananlar için önemli
ikazlarda bulundu. İpçioğlu, “Hay-
atınızı kolaylaştıran lensler, doğru
kullanılmadığında ciddi sıkıntılara
sebebiyet verebilir. Lens almaya
karar verdiğinizde, sadece kul-
landığınız gözlüğünüzün kaç nu-
mara olduğunu bilmek
yetmemektedir. Lens kullanmaya
başlamadan önce, korneanızda
saklı olan ve ancak doktorunuzun
çok özel cihazlar kullanarak
öğrenebileceği, mesela kornea
eğriliği gibi başka değerleri de bil-
menize ihtiyaç vardır. Lens al-
maya karar verdiyseniz evvela
doktorunuza gitmelisiniz. Bu aşa-
mada sizin için sadece doğru lens
ölçülerini değil, gözünüzde lens
kullanmaya engel teşkil edecek

bir durum ya da lensten önce te-
davi edilmesi gereken bir rahatsı-
zlığın olup olmadığı doktor
tarafından tespit edilmelidir.Lens
doktor kontrolü ve tavsiyesi ol-
madan kullanılırsa zararlıdır.
Bakım konusunda göz dok-
torunuzun tavsiyelerine uyul-
duğunda lens kullanmanın göz
sağlığına bir zararı bulunmamak-
tadır” diye konuştu.

Op. Dr. Adnan İpçioğlu, hijyen
kurallarını şu şekilde sıraladı:
“Hayatın her alanında her zaman
hijyene dikkat etmek gerekir.
Ancak gözünüze lens takarken
buna daha fazla dikkat etmenizde
fayda var. Aksi takdirde
görüşünüzü düzeltmeye
çalışırken, çeşitli göz hastalık-
larına davetiye çıkarabilirsiniz.
Lens takıp çıkarırken ellerin çok

iyi yıkanması, lens solüsyon-
larının vaktinde değiştirilmesi,
başkasının lensinin deneme mak-
sadıyla da olsa takılmaması
lazım. Kadınların dikkat etmesi
gereken önemli bir hijyen konusu
daha var; o da makyaj. Lensin
olabildiğince temiz kalması için
makyaj yapmadan önce takılması
ve ancak makyaj temizlendikten
sonra çıkarılması gerekmektedir.
Doktor kontrolü ve reçetesi ol-
madan sadece göz numarasıyla
lens almak, hijyen kurallarını
dikkate almamak, lensi çıkar-
madan yatmak, aylık lensleri 30
günden, günlük lensleri ise 24
saatten uzun süre kullanmak,
davuza, denize ve duşa lensle
girmek, gözde enfeksiyon varken
lens kullanmaya devam etmek
çok zararlıdır”. IHA

GÖZ Hastalıkları Uzmanı Op.Dr.
Şeyda Atabay, "Kültürel gelişmenin
artması, okuma ve görsel iletişimin git-
tikçe değer kazanması ve aynı za-
manda aktif çalışma hayatının
gerekliliği nedeniyle. İletişimimizde en
çok ihtiyaç gördüğümüz şeylerden biri
okumak , rahat okumak, hızlı okumak-
tır. İlerleyen yaş ile birlikte göz içi
dokuların değişmesi ve esnekliğini yi-
tirmesi sebebi ile yakın görme bozul-
maktadır. Yaklaşık 40 yaşında yakın
görmede bozulmalar oluşmaktadır.
Çok okuyan bir kişi bu rahatsızlığı 40'lı
yaşların başında hissederken, yakın
okuma ile çok işi olmayan bir başka
kişi 50 yaşında yakın görmede zor-
landığını hissedebilmektedir. Henüz
çok aktif döneminde olup iş
yaşamında sürekli okuma gereği olan

kişi için bu durum oldukça zordur"
dedi.

Mevcut refraksiyon kusuru yakın
görme üzerine oldukça etkili olduğunu
kaydeden Atabay, "Kişi hipermetrop
ise yakın görmede çok daha fazla zor-
lanırken, miyop olan hasta-
larımız ise bu durumu lehlerine
çevirebilmektedir. Miyop olan bir
kişi uzak gözlüğünü çıkararak
yakını daha iyi görebilmektedir"
diye konuştu.

Atabay, "Yaşamın ve çalışma
hayatının uzaması ile birlikte aktif
dönemlerinde yakın görme sorunu
yaşamak istemeyen pekçok kişi bu
zorluğun üstesinden gelmek için te-
davi arayışında bizlere başvurmak-
tadır. Burada yapılacak en basit tedavi
gözlüktür. Gözlük haricinde kontakt

lens tedavisi veya cerrahi tedavi
seçenekleri mevcuttur. Gözlük kullan-
mak istemeyen hastalarımıza yapıla-
bilecek en uygun alternatif tedavi
şeklini her hastamızı ayrıntılı değer-
lendirerek belirlemekteyiz. Hastanın
yaşı, beklentileri, mesleği seçilecek te-
davide göz önünde bulundurulması

gereken durumlardır" şek-
linde konuştu. IHA

GÖZ Vakfı Bayrampaşa Göz
Hastanesi Göz Hastalıkları Uz-
manı Op.Dr. Ali Sipahier, sık gö-
zlük değiştirenleri uyardı.

Op.Dr. Ali Sipahier, “Kera-
tokonus gözün en ön kısmında
yer alan saydam kornea
tabakasının incelmesi ve
sivrileşmesi ile karakterize bir
hastalıktır. Nedeni tam olarak bil-
inmemekle birlikte gelişiminde
genetik ve çevresel faktörler rol
oynar. Özellikle göz kaşımanın
hastalığın oluşumunda ve iler-
lemesinde etkili olduğu göster-
ilmiştir. Kornea, göze gelen
ışınların doğru odaklanmasını
sağlayan önemli bir tabakadır bu
nedenle bu bölgede oluşan
değişimler görme kalitesini ciddi
bir şekilde etkilerler . Hastalık
genellikle ergenlik çağında başlar
gözlük numarasının çok sık
değişmesi ve bir süre sonra da
gözlükle net görememe şikayet-
leriyle karşımıza çıkar. Çoğu
zaman her iki gözde de hastalık
görülse de görme seviyesi bir
gözde daha düşük olur. Hastalık
ilerledikçe ışığa karşı hassasiyet
ve kamaşma şikayetleri ortaya
çıkar ve görme seviyesi giderek
azalır. 35-40 yaşlarında

gelindiğinde hastalığın ilerlemesi
durur” diye konuştu.

KERATOKONUS’UN TE-
DAVISI NASIL YAPILIR?

Keratokonus’un tedavisinde
erken teşhisin çok önemli
olduğunu anlatan Op.Dr. Ali
Sipahier, “Bir göz genelde daha
az etkilendiğinden hastalar az
gördüklerinin farkına varmaya-
bilirler o nedenle ergenlik döne-
mindeki çocukların rutin
muayenesi çok önemlidir. Kera-
tokonus’un tedavisinde amaç,
hastalığın ilerlemesini durdurmak
ve görme seviyesini arttırmaktır.

KORNEAL ÇARPRAZ
BAğLAMA TEDAVISI

Keratakonus’un ilerlemesini
durdurduğu kanıtlanmış tek te-
davi yöntemidir. Damla
anestezisi ile göz uyuştutulduk-
tan sonra korneanın en dışındaki
epitel tabakası kaldırılır, riboflavin
A uygulanır sonrasında UV-A
ışını verilerek korneanın güçlen-
mesi sağlanır. Korneal çarpraz
bağlama tedavisinin hastalığı
durdurmadaki başarısı yüzde
90’ın üzerindedir ancak çok iler-
lemiş olgularda kornea kalınlığı
yetersiz olduğundan bu tedavi
uygulanamaz. Bu nedenle ker-

tokonus’un erken teşhis edilmesi
çok önemlidir.” Diye konuştu.

GÖRMEYI ARTTIRAN 
YÖNTEMLER

Keratakonus hastalarının ilk
başlarda gözlükle iyi bir görme
seviyesi elde edebildiğini ancak
hastalık ilerledikçe gözlüğün
yeterli olmadığını bu durumda
özel kontakt lensler kullanılabile-
ceğini ifade eden Op.Dr. Ali
Sipahier, daha sonra şunları
söyledi; “Kontakt lens kullana-
mayan hastalarda, hastalığın se-
viyesine göre değişik tedavi
metodları uygulanabilir.

Kornea içi halka tedavisi; Kera-
totokonusta bozulan kornea
dokusununun içine monte edilen
, şeffaf yapıda , doku uyumlu,
cam türevi implantlardır. Ko-
rneanın içine yerleştirildikleri için
kontakt lens gibi takıp, çıkarmak
gerekmez. Ömür boyu sorunsuz
bir şekilde gözde kalabildikleri
gibi istenildiği zaman gözden
çıkarılabilirler. Burada amaç şekli
bozulan korneayı daha düzgün
hale getirmek ve göze gelen ışın-
ların doğru kırılmasını sağlamak-
tır

Topografi kılavuzlu excimer
laser tedavisi; Kornea kalınlığı
uygun olan keratokonus hasta-
larında bozuk olan kornea
yüzeyini düzeltmek için uygu-
lanan bir yöntemdir. Topografi ci-
hazından alınan görüntüler analiz
yapılarak Excimer laser cihazına
aktarılır sonrasında korneanın
düzensiz olan ön yüzeyi laser
atışları ile düzeltilir. Bu yöntemin
uygulanması için kornea kalın-
lığının belli bir limitin üzerinde ol-
ması gerekir. Genelde korneal
çarpraz bağlama tedavisi ile bir-
likte uygulanan bu tedavi ile
erken keratokonus olgularında

oldukça başarılı sonuçlar alın-
abilmektedir

Fakik göz içi lensleri; Görme
seviyeleri, yüksek miyop ve astig-
mat camlarla artan hastalarda
tercih edilen bir yöntemdir.
Hastalığın stabil hale geldiği 30-
45 yaşları arasında ya da kollo-
jen çarpraz bağlama tedavisi
yapılmış ve göz numarası iler-
lemeyen hastalarda uygulan-
abilir.

Refraktif lens değişimi; 45
yaşın üzerindeki uygun hasta-
larda ,katarakt ameliyatında
yapıldığı gibi kişinin kendi mer-
ceği çıkarılarak yüksek miyopu
ve astigmatı aynı anda düzelte-
bilen göz içi lensleri implante
edilebilir

Keratoplasti (Kornea nakli);
Keratokonusun ilerleyip ko-
rneanın saydamlığını yitirdiği ya
da diğer yöntemlerle olumlu
sonuç alınamadığı durumlarda
tercih edilen bir yöntemdir. Kera-
tokonus genç yaşlarda görülen
bir hastalık olduğundan nakil
yapılan korneada aynı hastalığın
gelişme ihtimali ya da yeni
takılan korneanın vücüt tarafın-
dan reddedilmesi olasılığı yük-
sektir. Bu nedenle keratokonus
tedavisindeki ana hedef mümkün
oldukça hastaların kendi ko-
rnealarıyla yaşamlarını
sürdürmelerini sağlayabilmektir.

Sonuç olarak keratokonus
hastalığı ülkemizde sık görülen
ve aktif, genç insanlarda görme
seviyesini ve kalitesini oldukça
azaltan bir hastalıktır. Ancak
erken teşhisle ve özellikle son 10
yılda yaşanan teknolojik
gelişmelerle bu hastalarda yüz
güldürücü sonuçlar alınabilmek-
tedir.”

IHA

Sık sık gözlük değiştiriyorsanız dikkat

Yakın görme bozukluğu kabusunuz olmasın

Katarakt oluşumunu 
önleyen besinler

KATARAKT hastalığını
önleyen besin ve vita-
minler hakkında bilgi
veren uzmanlar, A vita-
mininin ‘Kuru göz’ ve
‘Gece körlüğü’ gibi
hastalıkların önlen-
mesinde oldukça etkili
olduğunu söyledi.
Konuyla ilgili açıkla-
malarda bulunan Göz
Hastalıkları ve Cerrahisi
Uzmanı Opr. Dr. Adnan
İpçioğlu, "Bilhassa
yaşlanma ile ortaya
çıkan katarakt ve maku-
lar dejenerasyon gibi
görme sorunlarının ön-
lenmesinde vitaminler,
mineraller (A, C, E,
çinko, beta karoten,
lutein ve zeksanthin,
omega 3 ve 6) ve bazı
bitkisel ürünlerin rolü
oldukça fazladır.
Katarakt hastalığının
kesin sebebi biline-
memekle birlikte
katarakt olduğu zaman
gözün doğal merceği bu-
lanıklaşır ve net bir
görünüm olmaz.
Kataraktın tedavisi ilaçla
olmamaktadır. Ancak
cerrahi yöntemlerle te-
davi edilebilir. Ancak
bazı besinlerin ve vita-
minlerin tüketilmesi
Katarakt riskiniz azalta-
bilmekte ve hastalığın
seyrini yavaşlatabilmek-
tedir" dedi.

C vitaminin çok

olduğu besinler arasında
portakal, greyfurt, man-
dalina, yeşilbiber, çilek
ve brokoli gibi besinlere
dikkat çeken İpçioğlu, bu
besinlerin tüketildiği
takdirde katarakt
hastalığının oluşumunu
yavaşlatabileceğini
söyledi. İpçioğlu, "Genel
göz sağlığını korumak
içinde gözümüzün her
gün C vitamini alması
gerekir. E vitamini içeren
besinler; buğday,
badem, fındık ve yer
fıstığı gibi besinler
gelmektedir. A vitamini
ise göz gribine ve aler-
jilere karşı koruduğu gibi
katarakt hastalığının
oluşumunu engellemede
yardımcı olur. Çinko
minerali tüketmek çok
önemlidir. A vitamin ile
birlikte özellikle balık ve
tüm deniz ürünleri,
kabak çekirdeği ve fıstık
tüketilmesi gerekir" diye
konuştu.

Bursa Osmangazi Ar-
itmi Hastanesi Aritmi
Göz Kliniği doktorları ve
Opr. Dr. Adnan İpçioğlu
son olarak, vitaminlerin
genel göz sağlığı içinde
takviye kaynaklı olabile-
ceğini ama göz
sağlığıyla ilgili herhangi
bir şikayette mutlaka göz
doktoruna başvurulması
gerektiğini söyledi. 

IHA

Makyaj yaparken
göz sağlığınızdan 

MAKYAJ
malzemelerinin
başkaları ile paylaşıl-
mamasının önemli
olduğunu söyleyen
İpçioğlu, Göz enfeksiyonu
geçirmekte olan bir kişiye
verdiğiniz malzemeniz,
sizin için enfeksiyon kay-
nağı olabilir. Gözünüz en-
feksiyon kapabilir. Ortak
kullanım alanlarında den-
eme makyaj ürünleri gibi
bulunan makyaj
malzemeleri de göz
sağlığınızı tehdit edebilir.
Makyaj malzemeleri de
açıldıktan sonra belli
süreler içinde kullanıl-
malıdır. Bu süre genel
olarak 3 ya da 4 ay kabul
edilmekle birlikte, makyaj
malzemesinin özelliğine
göre değişim gösterebilir.
Süresi dolan malzeme
bitmese bile atılmalıdır.
Süresinden fazla kul-
lanılan makyaj
malzemelerinin hemen
hemen hepsinde bakteri
ürediği kanıtlanmıştır dedi.

Makyaj malzemelerinde
bulunan etkin ve koruyucu
maddelerin alerjik bünyesi
olan kişilerde göz alerjisine
neden olabileceğini vurgu-
layan Opr. Dr. Şermin
Ünal İpçioğlu, Alerjik bir
bünyeniz var ve birden
çok kozmetik ürünü birden

aldıysanız, tercihen
sıra ile deneyin ve
alerji yapmadığına
emin olduğunuz
ürünleri kullanmaya

devam edin. Kirpik dip-
lerini, yani göz sınırlarını
belirgin hale getirmek için
eye liner veya göz kalemi
kullanırken, kirpiklerin
göze yakın olan iç değil,
dış kısmına sürmeye
dikkat edin. Çünkü kirpik-
lerin göze yakın olan iç
kenar kısmında gözyaşına
katkıda bulunan mei-
bomean yağ bezleri vardır.
Bu bezler makyaj
yapılırken tıkanırsa
gözyaşı kalitesizleşir ve
gözde batma, yanma,
kızarma gibi rahatsızlıklara
sebep olabilir. Hatta göz
kapağında arpacık gibi en-
feksiyonlar gelişebilir.
Rimel, kalem, far gibi göz
makyaj ürünlerini uygu-
larken, uygulama yönü
gözden dışarı (uzağa)
doğru olsun. Böylece
ürünleri sürmek için kul-
landığınız fırça, kalem gibi
araçların saydam
tabakaya (kornea) batma
olasılığı azalır. Makyaj ya-
parken gözünüze batan bir
ürün olursa önce bol suyla
yıkayın, gözde rahatsızlık
devam ederse göz heki-
minize danışın dedi. IHA

olmayın
Lens kullanırken dikkat



29 HAZİRAN 2018 CUMAEKONOMİ10

DÜNYANIN önde gelen
boya ve yüzey kaplama
şirketi PPG’nin Türkiye
iştiraki PPG Türkiye,
EMEA Bölgesi’nde
sürdüren Kadın Liderlik
Konseyi’ne katıldı.

Dünyada 60’dan fazla
ülkede üretim tesisi bulu-
nan boya ve özel ürünler
endüstrisinin önde gelen
kuruluşlarından PPG’nin
Türkiye iştiraki PPG
Türkiye, Nisan ayı
itibariyle Kadın Liderlik
Konseyi’ne (WLC) dahil
oldu. Bu kapsamda PPG
tarafından desteklenen
‘Diversity-Farklılık’ pro-
gramları içinde de yer
alan WLC, kuruluşunu
tamamladığı ülkelerde,
kadınlara karşı negatif
cinsiyet ayrımcılığına
karşı bir farkındalık oluş-

turmayı amaçlıyor. PPG
Türkiye’nin WLC’ye katıl-

ması dolayısıyla düzenle-
nen lansmanda PPG’de

görev alan kadın çalışan-
larla, EMEA’da görevli üst

düzey yöneticiler ile
WLC’nin yöneticileri bir
araya geldi. Etkinliğe
ayrıca kadınların istih-
dama yönelik katılımının
artırılması konusunda
Türkiye’de önemli çalış-
malara imza atan Turkish-
Win ve BinYaprak
Kurucusu Melek Pu-
latkonak ile kadınların iş
hayatına daha fazla katıl-
malarını ve üst düzey yö-
netici pozisyonuna
yükselmelerini amaçlayan
Professional Women’s
Network’ün (PWN) Yöne-
tim Kurulu Başkanı Aylin
Satun Olsun da katıldı. 

PPG TÜRKIYE’DEN
KADINLAR IÇIN YOL

HARITASI 
Lansman çerçevesinde

düzenlenen oturumlarda
şirkette görev alan kadın

çalışanların sayısının
artırılması, kadın çalışan
katılımcılığının yük-
seltilmesi ve gelişimine il-
işkin bir yol haritası çizildi.
Belirlenen yol haritası
çerçevesindeki beklentiler
ve hedefler paylaşıldı. Bu
paylaşımlar şirketin WLC
içinde yapacaklarının bir
sözü olarak belirlendi ve
kurumun kadınlara yöne-
lik iletişim, gelişim ve
sosyal sorumluluk planları
olarak takip edilmeye
başlanması kararı alındı.
Toplantı kapsamında
kadınlar tarafından
yönetilmesi planlanan
profesyonel - sosyal bir
kulüp oluşturulmasına,
kadın çalışanların iş hay-
atında yaşadığı sorunların
çözümüne yönelik de
ortak akıl yürütülmesine

karar verildi.
Şirkette görev alan

kadın çalışanların sayısını
ve etkinliğini artırmayı
hedefleyen WLC, bu kap-
samdaki çalışmaları
destekliyor. PPG Türkiye
de kadın istihdamına
yönelik yürüttüğü çalış-
malar kapsamında kadın
çalışanların öncelikli
olarak dahil olmak isteye-
cekleri, kariyer açısından
gelişme imkanlarına daha
fazla sahip olacakları ve
görev almayı uzun yıllar
sürdürmek isteyecekleri
bir kurum olmayı hede-
fliyor. PPG Türkiye bu
hedefi doğrultusunda da
farklı olmanın güzelliği ve
önemini aktarabilmek
açısından rol model ol-
mayı amaçlıyor. 

IHA

Kadın çalışanların istihdamına tam destek

TÜRKIYE İhracatçılar
Meclisi Başkan Adayı İsmail
Gülle, TİM’i ihracatçıların
sorunlarına çözüm getirerek,
500 milyar dolarlık ihracat
hedefine ulaştırabilecek bir
yönetim anlayışı ile idare
etmek istediklerini söyledi.

Yaklaşık 71 bin üyesi bulu-
nan Türkiye İhracatçılar
Meclisi (TİM) yeni başkanını
seçmek için sandığa gidecek.
440 delegenin oy kullanacağı
TİM Genel Kurulu’nda yeni

başkan 30 Haziran Cumartesi
günü belli olacak. 
İHA muhabirine açıkla-

malarda bulunan Türkiye İhra-
catçılar Meclisi Başkan Adayı
İsmail Gülle, ihracatçıların sesi
olan ve onlar adına hareket
eden bir yönetimin seçileceğini
ifade ederek, “24 Haziran
Pazar günü Cumhuriyet tari-
hinin en önemli seçimi yapıldı.
Bu seçimde Türkiye yeni bir
sistemi, dönemi ve yönetimi
oyladı. Bu yönetim başarıyla

sonuçlandı. Türk halkı güveni
ve istikrar seçti. İnşallah bu
hafta sonu da yeni dönemde,
yeni bir yönetimle yeni hede-
fleri olan İhracatçılar Meclisi
Başkanı’nı seçecek. Seçilen
yönetimi uyum içerisinde
çalışacak; yeni Türkiye hede-
flerine hizmet edecek çok
daha vizyoner ve heyecanlı,
ihracatçıların sesi olan onlar
adına hareket eden ve onlar-
dan bütün taleplerini gerçek-
leştirmek için mücadele eden

bir yönetim seçilecek” dedi.
“20 YILDIR IHRACATÇI

BIRLIKLERI
IÇERISINDEYIM” 

Başkan Adayı İsmail Gülle,
ihracatçı birliklerinin her
kademesinde uzun yıllar görev
yaptığını ve tecrübelerini ihra-
catçıların hizmetine sunma
amacında olduğunu söyledi.
Gülle, şu ifadeleri kullandı:

“20 yıldır ihracatçı birlikleri
içerisindeyim. Her
kademesinde görev yaptım.
Özellikle kamuyla, bürokrasiyle
ve ihracatçılarla olan iletişim-
lerde çok ciddi bilgi birikimim
var. Bu bilgi ve birikimimi;
sanayiciliğimi, üreticiliğimi ihra-
cat ile olan bütün yaşadığım
süreçleri ihracatçıların hizme-
tine sunmak amacındayım.
Yaşadığım süreç içerisinde ek-
siklikleri çözmek ve çok daha
dinamik bir TİM yönetmek is-
tiyoruz.”

“Sadece başkan ile değil
yönetimle; ben değil, biz ya-
pacak şekilde organizasyon
yapacağız” 
İhracatçıların sorunlarını di-

rekt dinleyebilecek sistemler
geliştireceklerini vurgulayan
Gülle, “TİM’in 440 tane dele-
gesi var. Bunlar sadece genel
kurulda gelip oy kullanmak, el
kaldırıp indirmek üzerine
görevliler. Bu meclisi üç ayda
bir toplayarak daha etkin ve
verimli bir meclis oluşturmak
ve TİM’i bütün herkesin fikir-
lerini; projelerini, sorunlarını
paylaştığı bir noktaya getirmek
ve TİM’in 500 milyar dolarlık
ihracat hedefini uygun bir şek-
ilde yapılmasını yönetecek bir
anlayışı getirmek istiyoruz.
TİM sektörler konseyinde 27
tane sektör var. Bu sektörde
de yönetim dışında kalanlar
yedek bekleyen oyuncular gibi
bütün sektörler konseyini çok
daha verimli, bir yönetim gibi
çalıştırmak arzusundayız. Bun-
lar da milyarlarca dolarlık ihra-
catı yapan bu arkadaşlarımızın
da bütün enerjisiyle ihracat
adına çalışmalarını temin
etmek istiyoruz. Başkan vekil-
lerini çoğaltmak ve onların
yetki ve sorumluluklarını artır-
mak istiyoruz. Burada herkese
sorumluluk verip, herkesin bu
yükü birlikte taşıyabileceği

daha paylaşımcı ve katılımcı
bir yönetim tekniği oluşturmak
istiyoruz. Sadece Başkan ile
değil yönetimle, ben değil, biz
yapacak şekilde organizasyon
yapacağız. İhracatçıların
sorunlarını direkt dinleyebile-
cek sistemler geliştireceğiz.
İhracatçılara bütün dünyadaki,
borsalardaki, emtialardaki
gelişmeleri ulaştıracağız” diye
konuştu.

“İHRACATÇILARA
GÖZÜMÜZ GIBI BAKA-

CAğIZ” 
İhracatçı sayısını 70 binden

100 bine çıkartmayı hede-
flediklerini söyleyen Türkiye
İhracatçılar Meclisi Başkan
Adayı İsmail Gülle, ihra-
catçıların finans sorunlarına
cevap verecek kaynakları artır-
mak istediklerini söyleyerek,
şöyle konuştu:

“Eximbank ihracatçının
bankası; bugüne kadar çok
hizmetleri oldu. Kaynaklarının
daha da artırılarak bütün ihra-
catçıların finansal sorunlarına
cevap verecek hale getirmek
istiyoruz. İhracat ve hedefler
büyüdükçe kaynaklara daha
çok ihtiyacımız olacak ve bunu
sağlamak için çalışacağız.
İhracatçımızın 70 bin ailesi var,
bu ailenin ilk bini ihracatın
yüzde 60’ını, 69 bini ise yüzde
40’ını yapıyor. O ilk bin ihra-
catçımıza gözümüz gibi baka-
cağız. Onlar Türkiye’nin
ihracatının değerleri, biz o
değerleri 40 yılda meydana
getirdik. İhracatın çok geniş bir
alanı var. Yüzde 40’lık alanda
69 bin ihracatçı var. Bu ihra-
catçılarımızın finansal sorun-
larını özellikle pazara giriş,
üretimle ilgili sorunlarının
çözümünde çok daha proaktif
olarak onların büyümesi,
gelişmesi ve daha fazla ihra-
catın artırılması için çalışa-

cağız. E-ihracat dünyamızın
yeni sistemi. E-ihracatı kayıt
altına alıp bu pazarın
gelişmesi yönünde katkı
sağlayacağız. Böylelikle ihra-
catçılarımızı 70 binlerden 100
binler seviyesine çıkartacağız.
Daha geniş bir kapsama
alanıyla ihracatın büyük
alanda genişlemesini ve yeni
kurulan birliklerle 250 milyar
dolarlık ihracat hedefine doğru
yürümesi için çalışacağız.”

“YENI BIR TİM VE YENI
BIR YÖNETIM AMACIYLA

YOLA ÇIKTIK” 
İsmail Gülle, ihracatta

bürokratik işlemlerin azaltıl-
ması ve basitleştirilmesi için
çalışmalar yapacaklarını da
kaydederek, “Yeni bir TİM ve
yeni bir yönetim amacıyla yola
çıktık. Bizim amacımız
Türkiye’deki ihracat felsefesini,
başkanların yetkilerini artırarak
daha fazla konuda kara ver-
melerini sağlayacağız. En
önemlisi Türkiye’de ihra-
catçının beyanını esas kılmak
istiyoruz. İhracatçılar dünyanın
en zor işini yapıyorlar;
dünyadaki rekabet üzerinden
dünyanın her tarafına mal
satıyorlar. İthalat ve ihracat ya-
parken bürokratik işlemlerden
geçiyorlar. İhracatçının
beyanını esas kılarak onların
işlemlerini basitleştirmek ve
çok daha çabuk hizmeti alması
adına bunun beyanını esas
kılıp arkasından denetimi ge-
tirmemiz lazım. İhracatçının
sorunu hiç beklememeli,
anında çözülmeli ve bu ne-
denle ihracat ailesinin ihtiyacı
olan enerjiyi, sinerjiyi yeni TİM
ile yeni bir yönetimle yapma
arzusundayız. İnşallah
cumartesi günü delegelerin
takdiriyle bunu başaracağız”
açıklamasında bulundu.

IHA

TİM Başkan Adayı Gülle: 'İhracatçılara
gözümüz gibi bakacağız'

Gıda Tarım ve Hay-
vancılık Bakanı
Ahmet Eşref
Fakıbaba, “Ne oldu
da depolarda bu
kadar patates varken,
patatesin fiyatı seçim
öncesi 50 kuruştan 6
liraya çıktı. Patatesin
fiyatı düştü ve düşm-
eye devam edecek.
Elimizde yeterli kadar
patates var” dedi.

Ankara’nın Polatlı
ilçesinde Türkiye’de
ilk defa uygulanan
Mevsimlik Tarım İşçi-
leri Yerleşkesi açılışı
gerçekleştirildi. Açılış
sonrası gazetecilerin
sorularını yanıtlayan
Bakan Fakıbaba,
patates fiyatının
düştüğünü ve düşe-
ceğini söyledi.

Fakıbaba, “Patates
50 kuruştu. Bakanlar
Kurulunda ilk yap-
tığımız işlerden bir
tanesi patatese ihra-
cat desteği verdik. Ne
oldu da depolarda bu
kadar patates varken,
insanlar bizden ihra-
cat desteği isterken,
patatesin fiyatı seçim

öncesi 50 kuruştan 6
liraya çıktı. Şu anda
patatesin fiyatı düştü
ve düşecek. İthalat,
elinizde duran bir
araç. Fiyatlar çok yük-
seldiği zaman elinizde
ithal ettiğiniz mal ol-
masına rağmen bazı
spekülatörler, sadece
ve sadece kar amacı

olan insanlar, çiftçinin
ve üreticinin elinden
malları topluyor ve
depo ediyorlar.
Ondan sonra bir fırsat
kolluyorlar. O fırsatı
yakaladıkları zaman 1
liralık malı 6 lira
yapıyorlar. Biz ithalatı
piyasayı regüle etmek
için yapıyoruz.
Ürünün azlığından
dolayı değil. Yeterli
patatesimiz var”
ifadelerini kullandı. 

Fakıbaba ayrıca,
ithalatın Suriye’den
yapılması ile ilgili,
“İthalatı yapan bakan-
lık biz değiliz. Mutlaka
ama mutlaka
Türkiye’nin çıkarları
için bu yapıldı. Ayrıca
Suriyeli kardeşlerimizi
kalkındırmak için de
yapılmış olabilir” şek-
linde konuştu.

Bakan Fakıbaba’dan ’patates 
fiyatı’ açıklaması
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ESKİ TARZAN’DAN ANLAMLI PAYLAŞIM
BIR DÖNEM Grandmedical
Manisaspor forması giyen ve
Adana Demirspor’dan Karad-
eniz temsilcisi Taner
Taşkın’ın çalıştırdığı Samsun-
spor’a transfer olan Savaş
Yılmaz, yaptığı duygusal pay-
laşımla dikkat çekti. İşte
Savaş Yılmaz’ın o paylaşımı,
“Bugün itibariyle koca bir
sezon geçirdiğim büyük
Adana Demirspor camiasına
veda ediyorum. İyisiyle,
kötüsüyle formasını giydiğim
A.Demirspor’un ardından
kariyerime Samsunspor for-
masıyla devam edeceğim. Bu
sezonu belki A. Demirspor
camiasının istediği noktada
tamamlayamadık ancak her
zaman elimden geleni yap-
tığımı, kulübün iyi yerlere
gelmesi için canla, başla mü-
cadele ettiğimin bilinmesini

istiyorum. Bana tüm sezon
boyunca desteklerini esirge-
meyen büyük Adana Demir-
spor taraftarına, emmilerime
takım arkadaşlarıma, ho-
calarıma teşekkür ediyorum.
şimdi yeni bir heyecanla,
yine Türkiye’nin en büyük
camialarından Samsunspor
formasını giyecek olmamın
gururunu yaşıyorum. Umuyo-
rum ki hedeflerimize ulaşa-
cağımız, taraftarımızın
gönlünü kazanabileceğimiz,
Samsunspor’u yeniden zirv-
eye taşıyacağımız bir sezon
olacak. Bu forma için de tüm
kariyerimde olduğu gibi
kanımın son damlasına kadar
mücadele edeceğimden hiç
şüpheniz olmasın. Elveda
Adana Demirspor, merhaba
şanlı Samsunspor” 
SPOR SERVISI

RYDELL POEPON
AKHISASPOR’IN
RADARINDA
YENI sezonda ülkemizi di-
rekt olarak UEFA Avrupa
Ligi’nde temsil edecek
olan Akhisaspor’un günde-
minde forvet için Rydell
Poepon var. 1. Lig ekip-
lerinden Boluspor’da 2016-
17 sezonunda 20, geçen
sezon 16 gol atan 31 yaşın-
daki Hollandalı forvet Ry-
dell Poepon’la da
ilgilendiği iddia edildi.
Akhisar, iç transferde
Onur, Aykut, Barbosa ve

Hasan Ali’yle anlaşmıştı.
Spor Servisi

Teleset Mobilya
Akhisarspor’da 1.5
sezon çalışan ve
ardından yaşanan
anlaşmazlık yüzün-
den görevinden
ayrılan Okan Buruk,
yaptığı paylaşımla

dikkat çekti. Kulüp Başkanı Hüseyin
Eryüksel’den kulüp personeline kadar
herkese teşekkür eden Buruk, yeni
teknik direktör Safet Susic’e de
görevinde başarılar diledi. Spor Servisi

Okan Buruk’tan Akhisar paylaşımı

AKHISAR Yıldırımspor
Kulübü’nün U12 yaş futbol
takımı, Manisa’da oynadığı
final maçında penaltı
atışlarında Murat Germen’e
4-3 mağlup olarak Manisa
ikincisi oldu. Önceki gün
Akhisar Belediye Başkanı
Salih Hızlı ve başkan
yardımcısı Ömer İşçi’yi zi-
yaret ederek Manisa’da oy-
nayacağı final maçında
şampiyonluk kupasını
Akhisar’a getireceklerdi.
Akhisar’ın 2006 yaş
Grubunun her zaman
onuru olduğunu vurgu-
layan Akhisar Yıldırımspor

Antrenörleri Bülent
Açıkgöz ve Volkan Gemici;
”Manisa’ya çıktığımız final
maçında U12 yaş
grubunda Manisa şampiy-
onu Murat Germenspor’la
90 dakikası 1-1 karşılıklı
atılan gollerle berabere ka-
pandı. Penaltı atışlarına
geçildi ve atışlarda 4-3
geriye düştük. Bu sonuçla
U 12 yaş grubunda Murat
Germenspor, birinci
olurken, bizde Yıldırımspor
olarak ikinci olduk. U 12
yaş grubu öğrencilerimizle
gurur duyuyoruz” dediler.
Spor Servisi

Şampiyonluğu son
maçta kaçırdılar

ÇOCUKLARIN yaz aylarında
spora yönlendirilmesi
amacıyla Yunusemre
Belediyesi ve Yunusemre
Belediyespor’un katkılarıyla
açılan Yaz Spor Okulları’nda
basketbol kursları yoğun ilgi
görüyor.
Gelecek nesiller için slo-
ganıyla yola çıkan ve binlerce
sporcu yetiştiren Yunusemre
Belediyesi’nin çocukların yaz
aylarını spor yaparak değer-
lendirmesi amacıyla açtığı
Yaz Spor Okullarında basket-

bol kursları başladı. şehit Ömer Halisdemir Ortaokulu
Spor Salonu’nda gerçekleştirilen eğitimlerde 2004 –
2010 doğumlu yaklaşık 150 sporcu basketbol oynamayı
öğreniyor. Basketbol eğitimi alan geleceğin basketbol-
cuları antrenmanlarda keyifli vakit geçiriyor. Antren-
manları ziyaret eden Yunusemre Belediyesi Spor İşleri
Müdürü Cengiz şişmanlar konuya ilişkin yaptığı açıkla-
mada, “Haftada 3 gün basketbol eğitimi verip, öğrenci-
lerimize hocalarımızın eşliğinde antrenman
yaptırıyoruz. Çocuklarımızı spora teşvik ediyoruz. Bu
anlamda Belediyespor Başkanımız Arif Alkan ve
Belediye Başkanımız Dr. Mehmet Çerçi’nin
öncülüğünde hizmetlerimizi sürdüreceğiz” dedi. 
SPOR SERVISI

Basketbol kursları başladı

Salihli Belediye Başkanı Zeki Kayda, Eskişe-
hir’de yapılan Yıldızlar Judo şampiyonası’nda
başarılı olan Salihli Belediyespor Judo Takımı
sporcularını çeşitli hediyelerle ödüllendirdi.
Eskişehir şehit Anıl Gül Spor Salonu’nda 535

erkek ve 222 kız olmak üzere
toplam 757 sporcunun
katılımı ile gerçekleştirilen
Yıldızlar Judo şampiy-
onası’nda Aysun Ağdeve 36
kilogramda Türkiye şampiy-
onu olurken, 32 kilogramda
Nehir Ekşi, 40 kilogramda
Ceren Yılmaz ve 46 kilo-
gramda İbrahim Behlül Ko-

capınar 3’üncü olurken, 40 kilogramda ise
Sudenaz Akgün Türkiye 7’ncisi oldu. Antrenör-
ler Namet Gülmez ve Özlem Ayaz ile birlikte
başarılı judocular kazandıkları madalyaları

Başkan Kayda’ya götürdü. Başkan Kayda’da
Yıldızlar Judo şampiyonası’nda Salihli’yi
başarılı şekilde temsil eden judocuları, çeşitli
hediyelerle ödüllendirdi. Judocuları tebrik
eden Başkan Kayda, “Salihli Belediyespor’un
alt yapısında yetiştirdiğimiz öğrencilerin
karşımıza aldığı derecelerle çıkması bizlere
gurur ve mutluluk veriyor. Gençlerimizin
başarıları ile gurur duyuyoruz. Sporun ve
sporcunun her zaman yanındayız” dedi.
Başkan Kayda, Yıldızlar Türkiye şampiy-
onasında birinci olup, Balkan şampiyonasına
katılmaya hak kazanan Aysun Ağdeve’ye
başarılar diledi. Spor Servisi

Başkandan judoculara hediye



yağış 24 saatte yağdı 
Orman ve Su İşleri Bakanı Prof. Dr. Veysel Eroğlu, meydana
gelen ani yağışlarla ilgili, küresel iklim değişikliği nedeniyle 3
ayda yağacak yağışın 24 saatte ani olarak düştüğünü dile ge-
tirdi.S.3

GENÇLIK ve Spor Bakanlığı, Türkiye
Futbol Federasyonu ve Türkiye Amatör
Spor Kulüpleri Konfederasyonu iş bir-
liği ile illerde Gençlik Hizmetleri ve
Spor İl Müdürlüğü, Amatör Spor Kulüp-
leri Federasyonu, İl Hakem Kurulları,
Sağlık İl Müdürlüğü, Emniyet Müdür-
lüğü ortak çalışmaları ile gerçekleştir-
ilen 2017-2018 amatör futbol sezonu, 8
Eylül Stadı’nda U11, U12 final ve
üçüncülük müsabakaları ile U13
madalya ve kupa töreni ile sona erdi. 

U11 Ligi’nde oynanan müsabakalarda
Salihlispor birinci olurken, Turgutlu
Egelispor ikinci, Murat Germenspor
üçüncü, Gençordu ise dördüncü oldu.
U12 Ligi’nde ise Murat Germenspor bir-
inci olurken, Akhisar Yıldırımspor ik-
inci, Salihlispor üçüncü, Turgutlu Ege
Gençlikspor dördüncü oldu. U13
Ligi’nde gruplarında birinci olan Murat
Germenspor, Manisaspor, Salihlispor,
Manisa Büyükşehir Belediyespor,
Turgutluspor, Soma Zaferspor ve
Akhisarspor’a da kupa ve madalyaları
verildi.

“TÜM TAKIMLAR ŞAMPİYONDUR”
Manisa Amatör Spor Kulüpleri Fed-
erasyonu Başkanı Erol Timur, törende
yaptığı konuşmada, “İlimizde 2017-
2018 Amatör Futbol sezonunda 12
farklı kategori ve yaş grubunda 122
Futbol kulübümüz 1466 müsabaka ile
faaliyet göstermişlerdir. 2008 doğumlu-

lardan daha büyük yaş grubuna göre
yaklaşık 6500 lisanslı futbolcunun yer
aldığı müsabakalarda hedefimiz, daha
çok müsabaka ile daha çok çocuk ve
gencimize spor yaptırmak. Bu anlamda
sezon kapanışını gerçekleştirdiğimiz
Sekiz Eylül Stadı’nda oynanan U11 ve
U12 yaş gruplarında yer alan tüm
takımlar benim gönlümde şampiyon-
dur. Bugünün kaybedeni yok, kazananı
ise Manisa futbolu ve Türk futboludur.
Manisa Amatör Spor Kulüpleri Fed-
erasyonu olarak, bizlere destek veren
Manisa Gençlik Hizmetleri ve Spor İl
Müdürümüz Yunus Öztürk’e teşekkür
ediyoruz. Ayrıca müsabakalara katılan
tüm kulüplerimizi, futbolcuları, futbola
hizmet eden kurum ve kuruluşları,
hakemleri ve görevlileri kutluyor, yeni
sezon için futbolun tüm paydaşlarına
şimdiden başarılar diliyorum” diye
konuştu. SPOR SERVISI

UEFA Avrupa Ligi’ne grup aşa-
masından katılacak Akhisarspor,
transferde bir dönem Trabzon for-
ması da giyen İsveç uyruklu Erkan
Zengin’in peşinde.Spor Toto Süper
Lig’de 7. sezonuna hazırlanan,
UEFA Avrupa Ligi’ne grup aşa-
masından katılacak olan Akhisar-
spor, transferde bombayı patlatıyor.
Teknik direktörlüğe Saffet Susic’i
getirdikten sonra dış transferde ilk
imzayı Kayserispor’dan eski oyun-
cusu Güray Vural’a attıran Akigolar,
ülkemizde bir dönem Beşiktaş, Es-
kişehirspor ve Trabzonspor for-
malarını giyen İsveç uyruklu Erkan
Zengin’e kanca attı.
269 MAÇTA 50 GOL ATTI
Türk asıllı İsveç Milli Takım oyun-
cusu Erkan Zengin, Süper Lig’e
dönmek için can attığını, sosyal
medyadan duyurdu. Akhisar’ın

dışında birçok Süper Lig ve 1. Lig
takımının transferde kanca attığı
oyuncu, yeşil-siyahlı kurmaylara
yeşil ışık yaktı. 33 yaşındaki fut-
bolcu, geçtiğimiz sezon Eskişehir-
spor’dan İsveç ekibi Hammarby’ye
transfer olmuştu.
Erkan, ülkemizde 36 Türkiye Ku-
pası, 187 Süper Lig, 44 TFF 1. Lig
ve 2 U-21 Ligi maçında görev yaptı,
269 maçta 50 gol kaydetti.
DENİZ İMZALIYOR
Akhisarspor, Antalyaspor’dan
Deniz Kadah’ın işini bitiriyor.
Hücum hattının önemli isimleri
Muğdat, Olcan, Soner’le anlaşa-
mayan, Serginho’yu ikna edemeyip
Henrique ve Hora’dan da kulüp bul-
malarını isteyen Akigolar, en alter-
natifsiz yeri haline gelen forvet
bölgesi için takviye arayışına girdi.
Akhisar’ın listesindeki 32 yaşındaki

gurbetçi forvet Deniz, geçen sezon
Süper Lig’de 25 maçta 9 gol attı.
Deniz, Almanya Bundesliga’da
Hannover 96, ülkemizde Rize for-
maları da giydi. Akhisaspor’un
1’inci Lig ekiplerinden Boluspor’da
2016-17 sezonunda 20, geçen
sezon 16 gol atan 31 yaşındaki Hol-
landalı forvet Poepon’la da il-
gilendiği iddia edildi. Spor Servisi

Fenerbahçe'nin
transferdeki
gözdelerinden
Jonathan Bomba
elden kaçıyor...
Şu anda Paris'te
bulunan 22
yaşındaki futbol-
cunun, Lille için
sağlık kontrolün-
den geçtiği iddia
edildi.

29 HAZİRAN
2018 CUMA

Galatasaray'da Ahmed
Musa zamanı!

Jonathan Bamba Lille'e
transfer oluyor

Samet Aybaba: "En fazla 5
oyuncu alacağız"SPOR

Kadrosundaki maliyetli oyunculara değerinde
gelecek teklifleri değerlendirmeye alacak olan
Trabzonspor yönetimi, yıllık giderleri 80 milyon
TL civarına indirmeyi planlıyor.

Trabzonspor maliyeti
düşürmek istiyor

Ada temsilcisi, Beşik-
taş’ın ardından Hırvatis-
tan formasıyla Dünya
kupası’nda da yıldızını
parlatan Domagoj vida
için 13.2 milyon Pound’u
(80.5 milyon tL) gözden
çıkardı. ingiliz kulübünün,
Siyah-Beyazlılar’la yakın
zaman içerisinde masaya
oturması bekleniyor.

Domagoj Vida'ya 80
milyon TL!

Messi’li Arjantin’e yenilen Nijerya Dünya Ku-
pası’na veda etti, Aslan harekete geçti. Sarı-Kır-
mızılılar, 1 sezonluğuna kiralanması için kulübü
Leicester’dan onay aldığı Ahmed Musa’yı renkler-
ine bağlamak üzere düğmeye bastı.

Bursaspor Teknik Di-
rektörü Samet Ay-
baba, en fazla 5
oyuncu transfer ede-
ceklerini söyleyerek,
"Biz iyi bir takımız. İn-
şallah Bursaspor’u
eski günlerine
döndürmeye çalışa-
cağız. Birlikte hareket
etmemiz lazım" dedi.

BG
SAMPIYONU YOGUN BIR 

Atletizm branşında Manisa Büyükşehir
Belediyespor’un adını başarıyla temsil

eden Ahmet Bayram’ı yoğun bir
yarış programı bekliyor. Tem-

muz ayı içerisinde Bursa ve Er-
ciyes’te toplam üç yarış koşacak
olan şampiyon atletin hedefi yine
Manisa Büyükşehir Belediye-
spor’u başarıyla temsil

etmek.

YARIS PROGRAMI BEKLIYOR
MANISA Büyükşehir Belediyespor’un
şampiyon atleti Ahmet Bayram’ı yoğun
bir yarış programı bekliyor. Şu ana kadar
katıldığı yarışmalarda yüzlerce kupa ve
madalya kazanan şampiyon atlet Tem-
muz ayı içerisinde toplam üç yarış koşa-
cak. 1 Temmuz tarihinde Bursa
Karacabey Belediyesi’nin düzenleyeceği
‘Uluslararası Leylek Festivali’ kap-
samında düzenlenecek olan maratonda
Manisa’mızı ve kulübümüzü temsil ede-
cek olan Ahmet Bayram, 6-7 Temmuz tar-
ihleri arasında ise Erciyes’te
düzenlenecek olan, ‘ Sky Ultra Trail Run’
koşusunda ter döktükten sonra ise 15
Temmuz tarihinde Bursa’nın Kestel
ilçesinde düzenlenecek olan  ‘ Kazancı
Dostluk’ koşusunda boy gösterecek.

ÜÇ YARIŞTA TOPLAM 
50 KİLOMETRE KOŞACAK

Bursa ve Erciyes’te katılacağı yarış-
malarda toplam 50 kilometre koşacak
olan Manisa Büyükşehir Belediyespor’un
şampiyon atleti Ahmet Bayram yaptığı
açıklamada, “ Yoğun bir tempoda Tem-
muz ayı içerisinde katılacağım yarış-
malara hazırlanıyorum. Hedefim bu üç
yarışmada da kulübümüzün ve Man-
isa’mızın adını başarıyla temsil etmek.
Bana her zaman büyük destek veren
Manisa Büyükşehir Belediye Başkanımız
Cengiz Ergün, kulüp başkanımız Mevlüt
Aktan ve yönetim kurulumuza yine layık
olmak için elimden gelenin fazlasını ya-
pacağım. Katılacağım üç yarışmada da
başarılı olacağıma inanıyorum” diye
konuştu. BÜYÜKŞEHIR BASIN

Manisaspor 53 yaşında

15 Temmuz Demokrasi Meydanı'nda
gerçekleştirilen kutlama programına
Kulüp Başkanımız Bülent Baygeldi,
yönetim kurulumuzun tamamı ile
birlikte Teknik Direktörümüz Erkan
Aslan ve taraftarlarımız katıldı.
Saygı Duruşu ve İstiklaş Marşı'nun
okunmasının ardından meydanda
bulunan havuzun etrafında toplanan
taraftarlarımız meşaleler yakarak
takımımızın 53'cü yılını kutladı. 
Kuruluşumuzun 53'cü yılı nedeniyle
açıklamalarda bulunan Kulüp
Başkanımız Bülent Baygeldi,
Grandmedical Manisaspor'un köklü
bir geçmişi olduğuna vurgu ya-
parak, "Bu köklü camianın yaşatıl-
ması ve daha iyi yerlere gelebilmesi
için mücadele veriyoruz. Bizi bu gu-
rurlu günümüzde yalnız bırakmayan
taraftarlarımıza da teşekkürlerimi
sunuyorum. İnşallah bugün
yaşadığımız bu gururu, önümüzdeki
yıllarda yaşayacağımız şampiyon-
luklarla taçlandırırız" ifadelerini kul-
landı. SPOR SERVISI

Grandmedical 
Manisasporumuzun
53'cü kuruluş
yıldönümünü
taraftarlarımızın da
katılımıyla coşkuyla
kutladık.

Makukula’da 
kritik gün
MANISASPOR’UN başı eski gol-

cüsü Makukula ile belada.
Siyah-beyazlılar, bugün
Makukula’ya 1.9 milyon Euro
ödemezse, ya da anlaşma
sağlayamazsa 3. Lig’e
düşürülecek
FIFA gündem toplantısında
2010-2012 yılları arasında
Manisaspor’da görev alan

Porkekizli futbolcu
Makukula’nın alacak-

larının ödenmemesini
gerekçe göster-

erek FI-
FA’ya
başvuruda
bulundu. FIFA’nın
uyarılarını dikkate al-

mayan Manisa’yı kritik 48 saat bekliyor.
FIFA yetkilileri, Manisaspor’un savun-

masını reddetti, Makukula ile uzlaşıl-
ması gerektiğini iletti. SPOR SERVISI

AMATÖR FUTBOL SEZONU SONA ERDİ

Akigo’da Erkan Zengin hamlesi
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